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Yerel seçimlerde Konya’nın yine rekor oy kıracağını belirten Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel 
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Milli iradeye sahip çıkma konusunda Konya’ya da bu yakışır” dedi

Konya tarih yazar!

Gazze’yi unutmadılar
1997 yılı Konya Merkez 

İHL mezunları, iftar 
programında bir araya 

geldi. Çok sayıda 
kişinin katıldığı etkin-
liğin sonunda Gazze 
için dua edildi yardım 

toplandı.
n RAMAZAN’DA KONYA 9’DA 

Tam dava adamıydı
Merhum Yusuf Gü-

neş’i anlatan dostları 
ve dava arkadaşları, 
merhum Güneş’in 
ömrünü İslam da-

vasına adadığını ve 
gençlere çok önem 
verdiğini belirtiyor.
n VEFA SAYFA 11’DE 

Konya’yı seviyorum
Uluslararası Mevla-
na Anadolu İmam 

Hatip Lisesi 11. Sınıf 
öğrencisi Bangla-

deşli Shukran Munir 
Konya’da eğitim 
almaktan mutlu 

olduğunu söyledi.
n MİSAFİRLERİMİZ 19’DA 

Çocuklar dua etti
Bir dönem Konya’nın 
şöhretli emlakçıla-

rından olan merhum 
Ali Taşoluk, Kova-
nağzı’na bir İlkokul 
ve Cami yaptırarak 

ardında önemli 
eserler bıraktı.

n HAYIRSEVERLER 12’DE

Tarih yok edilmiş!
Kültür Adamı Ahmet 
Kuş; “Cumhuriyet 
döneminde bazı 

hükümetler ve yerel 
yönetimler tarafından 
bilinçli ya da bilinçsiz 
bir şekilde yıkılıp taru-
mar edilmiş...” dedi.

n KÜLTÜR ADAMLARI 10’DA

Ramazan'da

ESADER Valide Sultan 
Külliyesi Kur’an öğren-
me çağındaki bireylere 

akademik ve hafızlık 
eğitimini birarada 

verirken, çeşitli aktivi-
telerle eğitim programı 

çeşitlendiriliyor.
 n İLİM YUVALARI 13’TE

Her eğitim burada!

MHP MYK’da Konya’dan 6 isim

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, MHP 14. Ola-
ğan Büyük Kurultayı'nda yeniden genel başkanlığa 

seçildi. MHP MYK Listesinde Konya’dan Milletvekili 
Mustafa Kalaycı, Milletvekili Konur Alp Koçak, Prof. 
Dr. Özer Karakayacı, Güzide Çipan, Hüseyin Kork-
maz ve Bulduk Özdemir yer aldı.  n HABER MERKEZİ 

Sefa Özdemir 
yeniden başkan

Konya Gazeteciler 
Cemiyeti’nin olağan 
Seçimli Genel Kurulu 
gerçekleştirildi. Tek 

liste ile gidilen seçimde 
mevcut Başkan Sefa Öz-
demir güven tazeledi.

n HABERİ SAYFA 5TE

Selçuklu’da 
‘sağlık’ farkı

Yatırımlarıyla bölgenin 
ihtiyacına göre ilçedeki 
tüm mahallelere hizmet 
götüren Selçuklu Beledi-
yesi, sağlık yatırımların-
da da Avrupa standartla-

rını yakalıyor. 
n HABERİ SAYFA 4'TE

Koca: Eser, 
irade ve 
istikrar ister
n HABERİ SAYFA 3'TE

Yerlikaya: Konya 
yine Cumhur 
diyecek
n HABERİ SAYFA 3'TE

Göktaş: Konya 
liderinin 
arkasında
n HABERİ SAYFA 3'TE

KONYA VEFA ŞEHRIDIR
Konya’da konuşan Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Kon-
ya’nın bir vefa şehri olduğunu belirterek, her daim kendilerinin 

yanında olduğunu ifade etti. Yüzyılın inşasının da yine Konya ile bir-
likte olacağını aktaran Erdoğan, Cumhurbaşkanlığı ve milletvekilliği 

seçiminde verdiği yüksek oy oranından dolayı Konya’ya teşekkür 
etti. Erdoğan, Konya’nın 31 Mart’ta da gerekeni yapacağını söyledi. 

21 YILDA HIZMET ATAĞI
21 yıldır Türkiye’ye hizmet ederken eski Türkiye ile yeni Türkiye 
arasındaki farkın Konya’dan görülebileceğini ifade eden Erdo-
ğan, her bakımdan yeni bir seviyeye çıkan Türkiye’nin üretim 

kabiliyeti, siyasi ve sosyal etki alanına sahip olduğunu söyledi. 
Erdoğan, “Konya’da 372 milyar liranın üzerinde kamu yatırımı 

yaptık” ifadelerini kullandı. n HABERİ SAYFA 2'DE



Seçim ziyaretlerine devam 
eden Cumhurbaşkanı ve AK 
Parti Genel Başkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, bu kez Konya’ya 
geldi. Kılıçarslan Şehir Mey-
danı’nda gerçekleşen mitinge 
çok sayıda vatandaşın yanı sıra, 
Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, 
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Mahinur Özdemir Göktaş, Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, Selçuklu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca, Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, AK Parti Konya 
Milletvekilleri, AK Parti İl Baş-
kanı Hasan Angı katıldı.

‘KONYA’YA SAHİP 
ÇIKMAK YAKIŞIR’

Konya’nın bir vefa şehri ol-
duğunu belirterek Konya’nın 
önemine dikkat çeken Cum-
hurbaşkanı ve AK Parti Genel 
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
Konya’nın her daim kendileri-
nin yanında olduğunu ifade etti. 
Yüzyılın inşasının da yine Kon-
ya ile birlikte olacağını aktaran 
Erdoğan, Cumhurbaşkanlığı ve 
milletvekilliği seçiminde verdi-
ği yüksek oy oranından dolayı 
Konya’ya teşekkür etti. Kon-
ya’nın 31 Mart’ta da rekor oyla 
tarih yazacağına olan inanan-
cının tam olduğunu ifade eden 
Erdoğan, “Milli iradeye sahip 
çıkma konusunda Konya’ya da 
bu yakışır. Konya sadece kendi 
sınırlarından ibaret değil, Ana-
dolu’ya başkentlik yaptı. Bu 
şehir çalışkanlığıyla ülkenin ta-
mamına ışık saçtı! Son deprem-
de gördük ki tüm mazlumlara 
kucak açan Konya, deprem böl-
gesinde yapmadık destek bırak-
madı.” diye konuştu. 

‘KONYA’YA BİRÇOK HİZMET 
KAZANDIRDIK’

21 yıldır Türkiye’ye hizmet 
ederken eski Türkiye ile yeni 

Türkiye arasındaki farkın Kon-
ya’dan görülebileceğini ifade 
eden Erdoğan, her bakımdan 
yeni bir seviyeye çıkan Türki-
ye’nin üretim kabiliyeti, siya-
si ve sosyal etki alanına sahip 
olduğunu söyledi. Yıllar önce 

belediyelerde başlatılan eser 
siyasetinin bugün hükumet ola-
rak sürdürüldüğünü kaydeden 
Erdoğan, “Konya’da 372 milyar 
liranın üzerinde kamu yatırımı 
yaptık. Eğitimde 9 bin 249 adet 
yeni derslik inşa ettik. Şehrimi-

ze 4 yeni üniversite kazandırdık. 
Gençlik ve sporda 28 bin 931 
kişi kapasiteli yükseköğrenim 
yurt binaları açtık. 1’i stadyum 
olmak üzere toplam 114 adet 
spor tesisi inşa ettik. Konyalı 
ihtiyaç sahibi vatandaşlarımız 
için 11 milyar lirayı aşkın des-
tek verdik. Sağlıkta şehrimize 
850 yataklı Karatay Şehir Has-
tanesi'nin de aralarında olduğu 
3 bin 290 yataklı 37 hastaneyle 
birlikte sağlık yatırımları yap-
tık ve toplamda 500 yataklı 7 
hastanenin de içinde olduğu 18 
sağlık tesisimizin yapımı devam 
ediyor.” şeklinde konuştu. 

DÜNYA’NIN SAYILI 
SİSTEMLERİNDEN BİRİNİ 

KONYA’DA KURDUK’
Şehirdeki diğer projelerle 

Konya’nın ulaşımdan altyapıya 
kadar birçok projeye ev sahip-
liği yaptığını ve projelerin de-
vam ettiğini bildiren Erdoğan, 
Konya’da devam eden raylı sis-
tem ve yol çalışmalarından da 
bahsetti. Erdoğan, “Şehrimize 
4 yeni organize sanayi bölge-
si, 3 endüstri bölgesi, 2 tekno-
kent, 21 araştırma, geliştirme 
merkeziyle bir tasarım merkezi 
kurduk. Karapınar sanayi sitesi-
ni bu yılki yatırım programımızı 
aldık. Dünyanın önde gelen sa-
vunma sanayi şirketleri arasına 
giren ASELSAN Konya Teknoloji 
Endüstri Bölgesi'ndeki tesisinde 
faaliyet ve istihdamı destekle-
mek için Konyalı işverenleri-
mize 9 milyar lira prim teşviki 
verdik. Enerjide, Konya'nın 27 
ilçesine doğalgaz arzı sağladık. 
Halkapınar'a da iki bin yirmi altı 
yılında doğalgaz arzı sağlamayı 
planlıyoruz. Ayrıca Avrupa'nın 
en büyük, dünyanın sayılı gü-
neş enerji santralleri arasında 
yer alan Karapınar güneş enerji 
santralini kurduk” diye konuştu.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA-HACER 
CEYLAN
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Yerel seçimlerde Konya’nın yine rekor oy kıracağını belirten Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Er-
doğan, “Milli iradeye sahip çıkma konusunda Konya’ya da bu yakışır. Konya sadece kendi sınırlarından ibaret değil!” dedi

Konya’ya da bu yakışır!

Cumhurbaşkanı Erdoğan Cumhur İttifakı adaylarını tek tek tanıttı.



Konya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Bozkır’a kazandırılan 
Otogar ve İtfaiye Merkezi’nin açı-
lışı Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim tarafından 
yapıldı. Açılış programında konu-
şan AK Parti Bozkır İlçe Başkanı 
Hasan Hıncal, 31 Mart’tan sonraki 
yeni dönemde yapılacak hizmet-
lerle Bozkırlıların 7 gün 24 saat 
emrinde olacaklarını ifade etti. 
MHP Bozkır İlçe Başkanı Ata Kü-
çükduran, Cumhur İttifakı olarak 
Sadettin Saygı’nın sonuna kadar 
arkasında olduklarını vurguladı. 
BAŞKAN ALTAY’A TEŞEKKÜR ETTİ

Bozkır Belediye Başkanı ve 
Cumhur İttifakı Bozkır Belediye 
Başkan Adayı Sadettin Saygı, “Bü-
yükşehir Belediye Başkanımızla 
beraber Bozkır’ımıza güzel bir 
otogar ve itfaiye binası kazandır-
dık. Bozkır’ımızın ve Konya’mızın 
olduğu gibi Türkiye’nin gururu-
sunuz sayın başkanım. Bozkır’a 
yapmış olduğunu hizmetler için 
çok teşekkür ediyoruz” ifadelerini 

kullandı.
“İKİ ÖNEMLİ TESİSİN AÇILIŞINI 

GERÇEKLEŞTİRİYORUZ”
Konya Büyükşehir Belediye 

Başkanı Uğur İbrahim Altay, geçen 
hafta Seçim Koordinasyon Merke-
zi açılışı için baba ocağı Bozkır’da 
olduğunu anımsatarak, “Bu hafta 
yine Bozkır’ımızdayız ve iki önemli 
tesisin açılışını gerçekleştiriyoruz. 
Bozkır Otogarı ve yeni itfaiye bi-
namız inşallah sizlerin hizmetine 
sunulmuş olacak” ifadeleriyle ko-
nuşmasına başladı.

“KONYA’MIZA VE BOZKIR’IMIZA 
YAKIŞAN TESİSLER OLDU”

Bozkır Otogarı ve İtfaiye Binası 
için seçilen alanın lojistik açısın-
dan çok önemli olduğunu belirten 
Başkan Altay, “Şehir içinde sorun 
oluşturan araçlarımız artık burada 
parklanma hem de yolcu iniş-bini-
şinde sorun yaşamayacak. Ayrıca 
Bozkır’a gelen ve giden vatandaş-
larımızın hizmetine, Bozkır’a layık 
bir otogarda karşılama ve uğur-
lamayı gerçekleştirmiş olacağız. 
Hemen yan tarafta yapmış oldu-

ğumuz itfaiye binası ise inşallah 
hiç ihtiyaç olmasın ama ihtiyaç 
olduğunda Bozkır’ın her yerine 
ulaşabilecek mesafede ve standart 
olarak Konya’mıza ve Bozkır’ımıza 
yakışan bir tesis oldu. Önceki alan-
da maalesef itfaiye araçlarımızı don 
tehlikesinden dolayı kışın boş tut-
mak zorunda kalıyorduk. Çalışma 
arkadaşlarımız da yeterli imkanlara 
sahip değillerdi. Bu iki önemli tesis 
Bozkır’ımızda standartların yüksel-
mesine vesile olacak. Hayırlı olma-
sını temenni ediyorum” ifadelerini 

kullandı.
“ULAŞIM FİYATLARINI YÜZDE 50 

DÜŞÜRDÜK”
Ulaşımla ilgili yapılan çalışma-

ya değinen Başkan Altay, “En bü-
yük şikayetlerden birisi de ulaşım 
fiyatlarıyla ilgili konuydu. 1 Mart 
itibariyle uygulamaya başladığımız 
çalışma için esnafımıza da teşekkür 
ediyorum. Kalan kısmı Büyükşehir 
Belediyemizden mazot desteği ola-
rak karşılanmak üzere ilçelerimiz-
deki tüm ulaşım fiyatlarını yüzde 
50 düşürmüş olduk” diye konuştu.

BAŞKAN ALTAY BOZKIR’A OTEL 
VE YENİ SANAYİ 

SİTESİ YAPACAKLARININ 
MÜJDESİNİ VERDİ

Şimdi yeni bir dönemde olduk-
larını vurgulayan Başkan Altay, 
“Bozkır’ımızın eksiklerini biliyoruz. 
Bozkır’ımıza yakışır bir otel inşa-
atına en kısa sürede başlayacağız 
inşallah. Hem toplantıları yapaca-
ğımız hem de sizin düğünlerinizi, 
kına gecelerinizi, asker uğurlama-
larınızı yapabileceğiniz Bozkır’a ya-

kışır bir düğün salonunu 5 yıl içinde 
ilçemize kazandıracağız inşallah. 
Ayrıca Büyükşehir Belediyemize 
kazandırılan alanda özellikle şehir 
dışında yaşayan üreticilerimizin 
Bozkır’ımıza geri dönüş sağlamala-
rı için yeni sanayi dükkanlarının da 
yapımına en kısa sürede başlaya-
cağız. Bakın 5 yıl içinde Bozkır’ın, 
Bozkır’ın mahallelerinin çehresinin 
nasıl değiştiğine hepimiz şahit ol-
duk. İnşallah aynı takım tekrar bir 
5 yıl daha şehrimize hizmet etmek 
istiyoruz. Allah hepinizden razı 
olsun, tesislerimiz hayırlı olsun. 
Yapımında emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum” diye konuştu.

AK Parti Konya İl Yönetim Ku-
rulu Üyesi Ahmet Fidan, Ahırlı 
Belediye Başkanı İsa Akgül, Ya-
lıhüyük Belediye Başkanı Hasan 
Koçer ve Güneysınır Belediye Baş-
kanı Ahmet Demir’in de katıldığı 
programda konuşmaların ardından 
Bozkır Otogarı ve İtfaiye Merke-
zi’nin açılışı gerçekleştirildi.
n HABER MERKEZİ 
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      Gece Gündüz
Konya                     3°C      13°C

Karaman               2°C 16°C 

Aksaray                 3°C   15°C

Ankara                   2°C    14°C Hicrî: 8 Ramazan 1445  -  Rûmî: 18 Mart

Ramazan ayının maneviya-
tında meydanı dolduran Konya-
lıları selamlayan Sağlık Bakanı 
Fahrettin Koca, Türkiye’de 22 
yıldır devletin ‘millet’ olduğuna 
işaret ederek Konya’nın bu sü-
reçte farklı bir coşkuyla seçim 
süreci geçirdiğine dikkat çekti. 
Türkiye’de 22 yılda yapılanlarla 
birlikte, ülkenin eski kalıplardan 
çıktığını aktaran Koca, “Türkiye 
Yüzyılı için Cumhurbaşkanımı-
zın yanındayız. Türkiye tarihi-
nin bir dönemi hasar, bir döne-
mi eser dönemidir. 22 yıldır da 
eser döneminde hizmet vardır. 
Sağlık alanında yapılanların 
dünyada örneği az! Ülkede dev-
rim niteliğinde yapılan çalışma-
larla prensip, ‘eser döneminde 
istikrar’ olmalı. Çünkü eser, 
irade ve istikrar ister.” dedi. 
Konya’da yeni sağlık yatırım-
larının devam ettiğini bildiren 
Koca, ilçelerdeki çalışmalardan 
da şöyle bahsetti: “37 hastane, 
5 ağız ve diş sağlığı hastanesi 
ve merkezi 71’i birinci basamak 
sağlık tesisi olmak üzere toplam 
140 sağlık yatırımını tamamla-
yarak hizmete sunduk. Yeni hiz-
metlerimizle yatak kapasitemizi 
3 bin 508 arttı. Kulu ilçemizde 
ise bölgenin sağlık üssü olarak 
250 yatak kapasiteli Kulu Bölge 
Devlet Hastanesi'nin haftaya 
çarşamba günü açılışını yapıyor 
ve hasta kabulüne başlıyoruz. 
Kulumuza ve bölgemize hayırlı 
olsun diyorum.” şeklinde ko-
nuştu. Konya’da 5 ilde yapılma-
sı planlanan 5 ünitli ağız ve diş 

sağlığı hastanesinden birinin 
Konya’da yapılacağı müjdesini 
veren Koca, bin yatak kapasite-
li şehir hastanesi konseptli bir 
hastanesinin de Meram Millet 
Bahçesi karşısındaki askeri ala-
na yapılacağını belirterek bu yıl 
içerisinde çalışmaların başlaya-
cağını söyledi.

‘KONYA, MİLLET ODAKLI 
BELEDİYECİLİK 

ANLAYIŞINI EN GÜZEL HALİYLE 
YANSITIYOR’

Baba ocağı Konya’da seçim 
çalışmalarına katılan İçişleri 
Bakanı Ali Yerlikaya, Konya’nın 

millet odaklı belediyecilik yaptı-
ğına dikkat çekerek, “Konya her 
zaman olduğu gibi lideri Recep 
Tayyip Erdoğan’ı bekliyor. Kon-
ya, ömrünü devletine adayanla-
rı yalnız bırakmadı, yine bırak-
mayacak; AK Parti ve Cumhur 
İttifakı diyecek. Eser ve hizmet 
denilince akla AK Parti geliyor, 
Konya geliyor. Millet odaklı be-
lediyecilik anlayışını en güzel 
haliyle yansıtan Konya, yaptığı 
iş ve hizmetlerle dünya çapında 
takdir topluyor. Bu hizmetleri 
Konya görüyor! Aynı dava yo-
lunda Cumhurbaşkanımızla yü-

rüyen Konya, Hz. Mevlana’nın 
‘Gönül istemezse kulak duymuş 
ne gelsin?’ söz gibi bizde söy-
lediğimiz her sözü gönülden 
seviyoruz. Bu meydanı umutla, 
sevinçle dolduran herkese te-
şekkür ediyorum.” ifadelerini 
kullandı. 
GÜÇLÜ TÜRKİYE’YE VEFALI KONYA!

Güçlü Türkiye mücadele-
sinde Konya’nın gücüne dikkat 
çeken Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanı Mahinur Özdemir Gök-
taş, “Konya her zaman liderinin 
arkasında oldu, bugün de bura-
da! Kutlu davada Konya her za-

man vefalı bir duruş sergilemiş-
tir. Konya’ya güvenimiz tam. 
İnşallah bu dönemde de Konya 
eser belediyeciliğine 31 ilçede 
devam edecek. 31 Mart akşamı 
Konya’nın efsane başkanı Uğur 
İbrahim Altay ve diğer başkan-
larıyla coşacak.” dedi.

‘HATIRLAMIYORUM’ DEMEDEN 
ÇALIŞIYORUZ!’

Konya sevdasıyla 31 ilçede 
hizmet ettiklerini belirten Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, bu dönem altya-
pıdan eğitime, kültür ve sosyal 
alanlarda önemli hizmetler ya-

pıldığına dikkat çekti. Konya’nın 
hayallerinin gerçekleşmesi adı-
na dönüşüm çalışmalarının 
devam ettiğini bildiren Altay, 
“Dar’ul Mülk çalışmalarında 20 
farklı noktada çalışmalarımız 
devam ediyor. ‘hatırlamıyorum, 
vaktimiz yoktu’ demiyor; 170 
vaat ettiğimiz projeyi 378 pro-
jeyle tamamladık. Türk Dünyası 
Belediyeler Birliği Başkanı ve 
Dünya Belediyeler Birliği Başka-
nı olarak Konya’mızı tanıtmaya 
çalışıyoruz. Ne zaman sandığa 
gitsek Konya olarak bize destek 
oldunuz. Bizler de elimizden 
geleni yapmaya çalışıyoruz. Ra-
mazan’da da bu meydanı doldu-
ran sizlere teşekkür ediyorum; 
Ramazan’ınız mübarek olsun.” 
diye konuştu. 

‘ŞOV PEŞİNDE DEĞİL, İSTİKRARLI 
BİR ŞEKİLDE’

31 Mart yerel seçimlerin-
de her zaman olduğu gibi yine 
Konya’nın Cumhur İttifakına 
destek vermesini isteyen Ak 
Parti İl Başkanı Hasan Angı, 
“31 Mart’ta belediye başkan-
larımızı yeniden seçmeye hazır 
mıyız” diye seslenerek Kon-
ya’da eser siyasetinin devam 
ettiğini anımsattı. Şov ve gös-
teriş peşinde koşan değil, dai-
ma milletin derdiyle dertlenen, 
sürdürülebilir ve istikrarlı 22 
yılı hatırlatan Angı, “Daha nice 
22 yıllarda bu istikrarın devam 
etmesi dileğiyle. Hiçbir zaman 
desteğinizi esirmediniz.” diye 
konuştu. 
n HACER CEYLAN

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya ve Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur 
Özdemir Göktaş Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın Konya mitinginden önce meydanda vatandaşlara seslendi

‘Eser; irade ve istikrar ister!’

Fahrettin Koca Ali Yerlikaya

Mahinur Özdemir Göktaş Uğur İbrahim Altay

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Konya Büyükşehir Belediyesi’nin yapım çalışmalarını tamamladığı Bozkır Otogarı 
ve İtfaiye Merkezi’nin açılışını gerçekleştirdi. Başkan Altay; “Bu iki önemli tesis Bozkır’ımızda standartların yükselmesine vesile olacak” dedi

Bozkır’a yakışan eserler açıldı 
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Selçuklu Belediyesi, sağlık 
alanında da ilçenin ihtiyaçla-
rına cevap oluyor. Diğer alan-
lardaki hizmetlerin yanı sıra 
sağlık alanında da birçok pro-
jeyi hayata geçiren Selçuklu, 
farklı mahallelere kazandırdığı 
aile sağlığı merkezi, acil sağlık 
hizmetleri istasyonu ve sağlık 
kabinleriyle vatandaşların ihti-
yacı olan hizmeti, mahallelere 
taşıyor! Selçuklu bünyesinde 
yaşayan tüm vatandaşların sağ-
lık hizmetlerinden daha ulaşıla-
bilir bir biçimde yararlanması 
adına çalışmalar yürütülürken, 
açılan sağlık hizmet binaları ise 
vatandaşların ‘acil’ olarak ulaş-
ması gereken sağlık hizmet-
lerinde ilçenin önemli bir ihti-
yacını daha karşılamış oluyor. 
Selçuklu Belediyesi, son 5 yılda 
ilçeye 4 adet 112 acil sağlık hiz-
metleri istasyonu ve 6 adet aile 
sağlığı merkezi kazandırarak il-
çeyi sağlıkta da öncü ilçelerden 
biri haline getirdi.

AVRUPA STANDARTINDAKİ 
HİZMETE KOLAY ULAŞIM! 
İlçe sakinlerinin sağlık hiz-

metlerine ulaşımını kolaylaş-
tıran Selçuklu, ilçedeki yoğun 
nüfus ve sağlık yatırımlarının 
daha az ulaştığı mahalleler baş-
ta olmak üzere sağlık alanında 
yürüttüğü çalışmalarla büyük 
takdir topluyor. Sağlık projele-
riyle ilçeyi adeta yeniden inşa 
eden Selçuklu Belediyesi, sağ-
lık alanınca Avrupa standartla-
rında hizmet sunarak vatandaş-
ların en iyiye en kolay şekilde 
ulaşımını sağlıyor. Selçuklu Be-
lediyesi bünyesinde ilçeye son 
5 yılda 4 adet 112 acil sağlık 
hizmetleri istasyonu, 6 adet 
aile sağlığı merkezi ve 7 adet 
sosyal tesis kazandırıldı. 

ARDIÇLI SAĞLIĞA KAVUŞTU!
Sağlık yatırımlarında ilçe-

de tamamlanan en yeni sağ-
lık merkezilerinden biri olan 
Ardıçlı Sosyal Tesisi ve Aile 
Sağlığı Merkezi, sosyal tesis 
bünyesindeki donatılarla sağ-
lık alanında da Akademi Ma-
hallesi’nde bulunan Ardıçlı 
TOKİ Konutlarının ihtiyacı olan 

sağlık ve sosyal tesis hizmetini 
mahalle sakinleriyle buluştur-
du. Toplam 6 etapta büyük bir 
kitlenin yer aldığı Ardıçlı TOKİ 
Konutlarında 18 milyon liraya 
mal edilen sosyal tesisin bod-
rum katında hizmet veren 112 
Acil Sağlık Hizmetleri İstasyo-
nu ve ambulans garajının yanı 
sıra merkez içerisinde 5 aile 
hekimi odası, 5 hemşire odası, 
tıbbı müdahale odası, eğitim 
odası, laboratuvar, gebe izleme 
odası, çocuk aşı odası, emzirme 
odası gibi donatılar yer alıyor. 
KILINÇARSLAN MAHALLESİNDE 
ÖNEMLİ BİR EKSİK GİDERİLDİ

Selçuklu’da sağlık yatırımla-
rından bir diğeri ise Kılınçars-
lan Mahallesine geldi. Sağlık 
hizmeti alanında yaptığı çalış-
malarla örnek olan Selçuklu, Kı-
lınçarslan 82 No’lu Aile Sağlığı 
Merkezi’yle toplam 338 metre-
kare alanda mahalle sakinlerine 
hizmet vermeye başladı. 2 mil-

yon 400 bin liraya mal edilen 
merkezde 3 hekim, 5 hemşire 
ve 2 sağlık personelinin görev 
yaparken; merkez içerisinde ise 
6 adet hekim odası, 4 adet has-
ta odası, 1 adet laboratuvar, 1 
adet bebek bakım odası, 1 adet 
acil müdahale odası bulunuyor. 

1 TESİSTE 3 FARKLI SAĞLIK 
MERKEZİ!  

Aile sağlığı merkezi ve 112 
acil sağlık hizmetleri istasyonu-
nu tek bir tesiste hizmete sunan 
Selçuklu Belediyesi, bu kez de 
Bedir Mahallesi’ne kazandırdığı 
Bedir Sosyal Tesisi’yle bölgenin 
önemli bir ihtiyacını karşılıyor. 
Yapımı tamamlanarak hizmete 
sunulan ve içerisinde Aile Sağ-
lığı Merkezi ve 112 Acil Sağlık 
Hizmetleri İstasyonu da bulu-
nan Bedir Sosyal Tesisi, açıldığı 
günden bu yana şifa dağıtıyor. 
Fonksiyonlarıyla bölgeye değer 
katan tesis, içerisindeki 4 adet 
aile hekim odası, 4 adet hemşi-

re odası, 1 adet bebek ve gebe 
izlem odası, 1 adet acil mü-
dahale odası, 1 adet kan alma 
odasıyla hizmet veriyor. Tesis 
içerisindeki 112 Acil Sağlık 
Hizmetleri İstasyonu ise acil 
servis bölümü, personel odala-
rı, bekleme salonu ve ambulans 
garajından oluşuyor. 

AİLE İÇİ EĞİTİMLER ÜCRETSİZ 
OLARAK SUNULACAK 

Tesisin 1. katında hayata 
geçirilecek olan Aile Gelişim 
Merkezi ise Türkiye çapında 
öncülük eden projelerden biri. 
Aile yapısının güçlendirilme-
si amacıyla hayata geçirilecek 
olan projeyle birlikte eşler ve 
aile üyeleri arasındaki ilişki-
ler üzerine çözümler sunacak 
olan merkezde rehberlik ve 
danışmanlık hizmetleri ücret-
siz olarak sunulacak. Boşanmış 
bireyler ve çocuklarının da dü-
şünülerek uyum programına 
dahil edileceği projede seminer 
ve konferanslarla aileler için 
birçok proje yönetilecek. Farklı 
fonksiyonlarının birarada su-
nulduğu tesis, içerisinde fitness 
salonu da bulunduruyor. 
YAKLAŞIK 15 BİN KİŞİYE HİZMET 

EDİYOR
Sağlık alanında güzel bir 

yatırım örneği daha sergileyen 
Selçuklu, kurumlar iş birliğinde 
Hüsamettin Çelebi Mahallesi’ne 
Şehit Yaşar Nuri Küçükkara 
Aile Sağlığı Merkezi’ni kazan-
dırdı. Edirne'de vatani görevini 
yaparken şehit olan Konyalı Ya-
şar Nuri Küçükkara'nın isminin 
verildiği sağlık tesisi, bölgede 
daha önce hizmet verilen ancak 
fiziki şartlar nedeniyle yetersiz 
kalan sağlık merkezi yerine inşa 
edilerek bölgeye kazandırılmış 
oldu. 6 adet muayene odası ve 
6 adet aile sağlığı çalışanı oda-
sı, 1 adet tıbbi müdahale odası, 
1 adet aşılama ve bebek- çocuk 
izlemleri odası, 1 adet gebe iz-
lem ve aile planlaması odası, 1 
adet emzirme odasından oluşan 
merkez, kayıtlı yaklaşık 15 bin 
kişiye birinci basamak sağlık 
hizmeti veriyor. 
n HACER CEYLAN

Yatırımlarıyla bölgenin ihtiyacına göre ilçedeki tüm mahallelere hizmet götüren Selçuklu Belediyesi, sağlık yatırımlarında da 
Avrupa standartlarını yakalıyor. Bu kapsamda hayata geçirilen sağlık hizmetleri Türkiye’de de önemli bir örnek teşkil ediyor

Sağlıkta Avrupa standartlarında hizmet
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El üretimi ürünlerin, çiftçilerin 
üretimlerinin ve ev 
kadınlarının ürünlerinin 
sergilendiği bir organik pazar 
kuracağız.

Organik Pazar

CHP Meram Belediye Başkanı Adayı

Konya Gazeteciler Cemi-
yeti’nde Genel Kurul heyeca-
nı yaşandı. Meram Belediyesi 
Tantavi Kültür Merkezi’nde 
yapılan Genel Kurul’da, tek lis-
te ile gidilen seçimde mevcut 
Başkan Sefa Özdemir güven 
tazeledi.  Başkan Sefa Özdemir 
görev süreleri boyunca yaptık-
ları çalışmalar hakkında Genel 
Kurul’da detaylı bilgiler verdi. 
Basın emekçilerinin haklarının 
korunmasına yönelik çalışmala-
rının geride bırakılan dönem de 
sürdüğünü ifade eden Özdemir, 
6 Şubat depreminden etkilenen 
illerdeki gazetecilerin yanında 
olduklarını, birçok alanda sosyal 
faaliyetler gerçekleştirdikleri-
ni, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü kutlamasının da belediye-
lerin desteğiyle bir gelenek ha-
line geldiğini söyledi.  Özdemir, 
“Verimli ve bereketli bir dönemi 
geride bıraktık ve bugün itiba-
riyle yine hep birlikte, gönül ve-
rerek üyelerimizin çıkarları ve 
mesleğimizin menfaatleri için 
çalışmaya başlıyoruz. Geride 
bıraktığımız dönemde şükürler 
olsun ki Konya’da tüm meslek-
taşlarımızın faydasına önemli 
hizmetlere imza attık. Bunların 
başında da TOKİ ile yaptığımız 

işbirliği neticesinde şartları sağ-
layan tüm meslektaşlarımızın 
uygun koşullarda ev sahibi ol-
ması geliyor. Dönemin Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı hemşerimiz Murat Ku-
rum’un da bu süreçte bize çok 
büyük desteği oldu. Kendisine 
buradan tüm üyelerimizin adı-
na teşekkürlerimi sunuyorum. 
Konya’da şartları sağlayan tüm 
meslektaşlarımız Ardıçlı TOKİ 
Konutları’nda bir ev sahibi 
oldu” dedi. Özdemir yeni dö-
nemde Konya Gazeteciler Ce-
miyeti olarak kültürel ve sosyal 
faaliyetlere ağırlık vereceklerini 
ve yarışmalar düzenleyecekleri-

ni de ifade etti. Başkan Özdemir, 
Konya Büyükşehir Belediyesi ve 
Karatay Belediyesi desteğiyle 
Konya Gazeteciler Cemiyeti’nin 
kısa süre içinde yeni binasına 
taşınacağını sözlerine ekledi.

‘KONYA BASINI BİR ÖRNEK’ 
Olağan Genel Kurul’da divan 

başkanlığını yapan Konya Yeni-
gün Gazetesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa Arslan ise Kon-
ya Basının örnek olduğunu ifade 
ederek, “Bu seçimin şehrimiz, 
ülkemiz ve insanlarımız için 
hayırlı sonuçlar getirmesini te-
menni ediyorum. Konya basını 
baktığımız zaman bir örnek. Bu 
tablonun oluşmasında kuşkusuz 

gazeteci arkadaşlarımızın özve-
rili çalışmaları öne çıkıyor.  Ga-
zetelerimiz, baskı teknikleriyle, 
mizanpajlarıyla, habercilikleriy-
le, duruşlarıyla örnek vaziyet-
te. Radyolarımız her geçen gün 
mutfaklarımızı, evlerimizi, araç-
larımızı şenlendiren, sorumlu-
luğunu farkında olan bir vazi-
yette. Şimdilerde ise internet 
sitelerimizde hızla bir şekilde 
ilerliyoruz. Bunun yanında ülke-
miz genelindeki iletişim fakül-
teleri arasında Selçuk Üniver-
sitesi (SÜ) İletişim Fakültemiz 
sektörümüze yetişmiş eleman 
kazandırma anlamında önemli 
bir fonksiyon ifa etmekte” dedi.

Daha sonra seçime geçildi ve 
tek aday olarak gösterilen Sefa 
Özdemir, yeniden Konya Gaze-
teciler Cemiyeti Başkanı seçildi. 
Genel kurulda yönetimde deği-
şiklikler de yapıldı. Başkan Ve-
killeri Mustafa Tatlısu, Lokman 
Koyuncuoğlu oldu. Genel Sek-
reter Rasim Atalay, Başkan yar-
dımcıları ise şu isimlerden oluş-
tu: Hüseyin Altay, Kerem İşkan, 
Zekeriya Sağlık, Emrullah Gün-
düz, Erhan Dargeçit, Mustafa 
Uğurlu, Halid Şen, Muhammed 
Gümüş ve Abdullah Akif Solak.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya Gazeteciler Cemiyeti’nin olağan Seçimli Genel Kurulu gerçekleştirildi. Tek liste ile gidilen seçimde mevcut Başkan Sefa Özdemir 
güven tazeledi. Başkan Özdemir, Konya Gazeteciler Cemiyeti olarak meslek ve meslektaşları için çalışmayı sürdüreceklerini kaydetti 

KGC’de Özdemir güven tazeledi 



6 18 MART 2024HABER

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Logo Üstü  : 1.250 TL + KDV
Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz : 750 TL + KDV
Yarım Sayfa Siyah Beyaz       : 1.000 TL + KDV
Tam Sayfa Siyah Beyaz : 2.500 TL + KDV
Arka Tam Sayfa : 5.000 TL + KDV
Arka Yarım Sayfa : 3.000 TL + KDV
Tam Sayfa Renkli İç Sayfa : 4.000 TL + KDV
Sütun Santim fiyatı (S/B) : 140 + KDV

• İletişim Adresi:
Musalla Bağları Mahallesi Dereboyu Sokak No:10 Selçuklu/KONYA

• İletişim Hattı: 444 5 158
Fax: 0332 342 20 20

Haber Mail: haber@konyayenigun.com
Reklam Mail: reklam@konyayenigun.com

www.konyayenigun.com
Konya Yenigün Gazetesi UETS adresi : 25959-15019-48448

• Baskı Merkezi
Arslan Güneydoğu Gazetecilik, Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş.

Saray Osmangazi Mh. Sütçü İmam Sk. No: 33 Pursaklar/ANKARA
Tlf: 0312 419 20 01 

• Dağıtım Şirketi
Burçak İletişim Dağ. Paz. Kargo Nak. Tütün ve Tütün Ür. Tic. Ltd. Şti.
Musalla Bağları Mah. Elmalı Cd. Güzide Sk. No:23 Selçuklu / KONYA

Yenibahar İletişim Yayıncılık Reklam
San. ve Tic. A.Ş. Adına Sahibi

Mustafa ARSLAN

Yayın Danışmanı :  Behçet BÜYÜKGÖKMEN

S. Yazıişleri Müdürü : Abdullah Akif SOLAK

Kuruluş: 21 Temmuz 2008
18 Mart 2024 Pazartesi • Yıl: 15 • Sayı: 5130

Yayın Türü: Yerel Süreli

Çanakkale şehitleri anılacak Konya’dan Gazze’ye yardım
Selçuklu Belediyesi Çanak-

kale Zaferi’nin 109.yılına özel 
“18 Mart Çanakkale Zaferi Anma 
Programı” düzenliyor.  Selçuk-
lu Kongre Merkezi'nde ücretsiz 
olarak sunulacak olan 18 Mart 
Çanakkale Zaferi Anma Prog-
ramı, Selçuklu Belediyesi Sanat 
Akademisi ve Necmettin Erba-
kan Üniversitesi Eğitim Fakültesi 
Müzik Öğretmenliği Bölümü ta-
rafından 18 Mart Pazartesi günü 
saat 21.00’da gerçekleşecek. Et-
kinlikte, “Zahid Bizi Tan Eyleme, 
Çanakkale İçinde, Tuna Nehri 
Akmam Diyor, Gitme Yemene, 
Sakarya, Şerife Bacı, Sarı Zey-
bek, Karacaoğlan, Vay Memet, 
Biz” adlı eserler icra edilecek. 
Eser aralarında günün anlam ve 
önemini belirten şiir, yazı ve can-
landırmalar gerçekleşecek.  Sel-

çuklu'da farklı yüzlerce etkinliğin 
gerçekleştiği en önemli merkez 
olan Selçuklu Kongre Merkezi 
önemli bir etkinliğe daha ev sa-
hipliği yapmaya hazırlanıyor. Sel-

çuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı 18 Mart Pazartesi 
günü gerçekleşecek olan progra-
ma tüm vatandaşları davet etti.
n HABER MERKEZİ

Milli Eğitim Bakanlığı tara-
fından Gazze'de bulunan kadın 
ve çocuklara yönelik başlatılan 
insani yardım projesi kapsa-
mında Konya’da hazırlanan 
yardım malzemeleri Gazze’ye 
gönderildi. İlk sevkiyat kapsa-
mında halk eğitimi merkezle-
rinin öğretmen, usta öğretici 
ve kursiyerleri tarafından ha-
zırlanan 2599 havlu takımı, 
1826 polar battaniye, 1983 
eşofman altı ve 4256 çocuk 
eşofman takımı Gazze’ye sevk 
edildi. Kumaşı Milli Eğitim Ba-
kanlığınca temin edilen; Me-
ram, Selçuklu ve Karatay Halk 
Eğitim Merkezleri iş birliği ile 
üretilerek teslim edilen 30 bin 
adet eşofman takımı da ikinci 
sevkiyat dahilinde Milli Eğitim 
Bakanlığının toplama merke-

zi olan Mersin’e gitmek üzere 
yola çıktı. Oradan da Gazze’ye 
gönderilecek olan malzemeleri 
taşıyan insani yardım aracı, İl 

Milli Eğitim Müdürü Murat Yi-
ğit ve eğitim yöneticileri tara-
fından uğurlandı.
n HABER MERKEZİ

Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca ve AK Parti Karatay İlçe Başka-
nı Mehmet Genç; belediye başkan 
yardımcıları, belediye meclis üyeleri 
ve meclis üyesi adayları ve teşkilat 
mensuplarıyla birlikte vatandaşlarla 
buluşmayı sürdürüyor. Başkan Ha-
san Kılca bu kapsamda, Karaaslan-
dede ve Çatalhüyük Mahallelerinde 
vatandaşlarla bir araya geldi. 

Söz konusu ziyaretlerde esnafa 
hayırlı işler temennisinde bulunan, 
bölge esnafının talepleri ve mahal-
lelerinin eksikliklerini de istişare 
eden Kılca ile Genç; taleplerin de-
ğerlendirilip hayata geçmesi için de 
görüş alışverişinde bulundular.

YENİ DÖNEMDE DE HİZMET 
YOLCULUĞUMUZDA İDDİALIYIZ
31 Mart’ta yapılacak yerel se-

çimler için vatandaşlardan destek 
isteyen Başkan Hasan Kılca, hiz-
met yolculuğunda yeni dönemde 
de iddialı olduklarını samimiyet ve 
gayretle çalışmayı sürdüreceklerini 
ifade etti. 

5 yıldır Karatay’ı birlik ve bera-
berlik ruhuyla yönettiklerini söyle-
yen Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca; “İlçe Başkanımız, meclis üye-
lerimiz, meclis üyesi adaylarımız, 
başkan yardımcılarımız ve teşkilat 

mensuplarımızla birlikte vatandaş-
larımızı ziyaret ederek Karatay’ı-
mızın her köşesinde hemşehrileri-
mizle bir arada oluyoruz. Bugün de 
Karaaslandede ve Çatalhüyük Ma-
hallelerimizde, Karatay’ın geleceği 
için yapacağımız çalışmaları, pro-

jelerimizi anlatıp hemşehrilerimiz-
den destek istedik. İnşallah gelecek 
dönemimizde hemşehrilerimizle el 
ele vererek çok daha başarılı çalış-
malara ve yeni eserlere imza ata-
cağız. Gönülden muhabbetleri, dua 
ve destekleri için vatandaşlarımıza 

teşekkür ediyorum. Birlikte güzeliz, 
birlikte bir başkayız” dedi. 

AK Parti’nin eser ve hizmet si-
yaseti yapan bir parti olduğunu ak-
taran AK Parti Karatay İlçe Başkanı 
Mehmet Genç ise; “Seçim çalışma-
ları kapsamında mahalle mahalle 
gezerek, yapılan hizmetleri vatan-
daşlarımıza tek tek anlatıyoruz. Ha-
san Başkanımız 5 yıllık süre içerisin-
de verdiği sözlerin hepsini tuttu. AK 
Parti belediyeciliği hizmet ve eser 
belediyeciliği ile işte bu noktada 
diğer partilerden ayrılıyor. Biz ken-
dimizle yarışıyoruz. Yeni dönemde 
kendisini daha yüksek bir oyla ye-
niden Belediye Başkanı yapabilmek 
için gecemizi gündüzümüze kataca-
ğız” açıklamalarına yer verdi. 

KONYA’DA YAŞAYAN 
AKSARAYLILARLA BULUŞTU
Karatay Belediye Başkanı ve 

Başkan Adayı Hasan Kılca, Kon-
ya’da yaşayan Aksaraylılarla da 
buluştu. Eskil Kültür, Eğitim ve Da-
yanışma Derneği ziyaretinde Kon-
ya’nın tüm kesimleriyle büyük bir 
birlik ve beraberlik içinde olduğu-
nun altını çizen Başkan Hasan Kılca; 
“Her yönüyle önemli bir şehre hiz-
met etmek bizleri mutlu ve gururlu 
kılıyor” dedi. n HABER MERKEZİ 

Karaaslandede ve Çatalhüyük mahallelerinde vatandaşlarla bir araya gelen Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, yeni dönemde hizmet yolculuğunda yeni bir aşamaya geçeceklerini belirtti

Hizmet yolculuğunda 
yeni bir aşama olacak

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, Karaaslandede ve Çatalhüyük 
mahallelerinde vatandaşla buluştu.

Başkan Kılca, Konya’da yaşayan Aksaraylılarla da buluştu.

CHP Konya il Başkanlığı verdiği 
iftarda, ilçe başkanlarıyla, yönetim 
kurulu üyelerini ve belediye başkan 
adaylarını buluşturdu. İftar yemeğin-
de birlik ve beraberlik mesajı verildi.

CHP Konya İl Başkanlığının ifta-
rına CHP Konya İl Başkanı Bekir Ya-
man, il yönetim kurulu üyeleri, Yük-
sek Disiplin Kurulu Üyesi Nurdan 
Yücal, Konya Milletvekili Barış Bek-
taş, Tuzlukçu Belediye Başkanı ve 
Başkan adayı Nurettin Akbuğa, ilçe 
başkanları, yönetim kurulu üyeleri 
ve belediye başkan adayları katıldı. 

İftarda konuşan CHP Konya 
İl Başkanı Bekir Yaman seçimden 
güçlü çıkacaklarını belirterek, “Bu 
seçim farklı bir seçim olacaktır. Va-
tandaşlarımız iktidara gereken dersi 

verecektir. Belediye başkan adayları-
mızla bütün ilçelerde iddialıyız. Hep 
birlikte bu seçimden güçlü bir şekil-
de çıkacağız. Sosyal demokrat halkçı 
belediyeciliği Konya’ya tanıtacağız. 
Herkese başarı dilerken, Ramazan 
Ayının birlik ve beraberliğimizi güç-
lendirmesini diliyorum” dedi.  

AĞIR EKONOMİK KOŞULLAR VATAN-
DAŞIN TERCİHİ DEĞİŞTİRECEKTİR

CHP Konya Milletvekili Barış 
Bektaş konuşmasında ağır ekonomik 
koşulların vatandaşın tercihini değiş-
tireceğini ifade ederek, “31 Mart’taki 
yerel seçimlere bir ittifakla girmiyo-
ruz. Mayıs ayında yapılan genel se-

çimlerde Konya’da 70 bin oy artışını 
hep birlikte başardık.  Yerel seçim-
lerin genel seçimi etkileyeceği inan-
cındayız.  Ülkemizin yaşadığı ağır 
ekonomik koşullar ve vatandaşları-
mızın geçinmekte gittikçe zorlandığı 
bu süreçte yapılacak olan seçimde, 
vatandaşlarımızın tercihinin iktidar-
dan yana olmayacağını görüyoruz. 
Belediye başkan adaylarımız saha-
daki çalışmalarda partimize yönelik 
ilgiyi gördükçe moral buluyorlar. Bu 
seçimde iddialıyız. Yaptığınız çalış-
malarla gelecekte umut olacaksınız” 
ifadelerini kullandı. Daha sonra Bele-
diye başkan adayları kendisi tanıta-
rak, yapacakları hizmetler ve proje-
leri hakkında bilgi verdi.  
n HABER MERKEZİ

‘Ekonomik koşullar 31 Mart’ta etkili olacak’

Belediye başkan-
larımız; seçildikleri 
veya atandıkları poli-
tika yapan, AKP-MHP 
CUMHUR İTTİFAKI 
parti logosu ile gir-
miyorlar, Başkanı ol-
dukları Büyükşehir, İl 
ve İlçe Belediyelerinin 
bütçelerini kullana-
rak/sarf ederek seçi-
me girmekteler.

*Billboardların/
ilan panolarının, Basın ve yayın 
kuruluşlarının, Gazete, Televizyon 
programlarının, Radyo yayınları-
nın giderleri/ masrafları daha nice 
seçim kampanyası masrafları, 
velhasıl kelam bulundukları bele-
diyelerin Ekonomilerini/bütçelerini 
kullandıklarını tahmin ediyorum.

*Görevlerinin başında/işbaşın-
da olan başkanlar ile diğer Partiler 
ve adayları Maalesef seçime eşit 
şartlarda girememekteler. Bu du-
rum adil, hakkaniyete uygun olma-
dığı gibi ahlaki de olmamıştır. Dini 
açıdan ise Kul hakkına girilmekte-
dir.

*Partisi ne olursa olsun Seçi-
lecek Belediye başkanları, en doğal 
olarak, İnsani ve İslami /Ahlaki ola-
rak “Hak ile beraber Halk içinde” 
sloganını düstur/prensip edinme-
lerini, doğrudan doğruya aracısız, 
Medyatik olmadan, Milli Görüş/ 
Refah Partisi, Halil Ürün ve Musta-
fa Özkafa Döneminde olduğu gibi 
“Halkla Görüşme Günü” Haftada 
bir gün yapılabilmelidir.

*Halkla görüşme günü, Be-
lediye binalarında olabileceği gibi 
Mahallelerde de yapılabilmeli, 
Başkan beyin oturumu yönettiği, 
birim yönetici/ idarecilerinin hazır 
bulundukları ortamda yapılmalıdır.

*Vatandaş/Konyalı şahsi ve 
toplumsal konulardaki sorunlar 
direkt toplantıda gündeme ge-
tirilmeli, Hizmet birimleri Daire 
başkanı veya Müdür vb. görevliler 
soruları/sorunları not etmeliler, ve-
rilecek dilekçeler de ilgili birimlere 
iletilmiş olmalı, çözüm ve çareler 
bulunmalıdır.

*Konyalının talep ve şikâyet-

leri ciddiye alınmalı, 
sorunlara/sorulara 
müspet yönde cevap 
verilmeli, vatandaş 
aleyhinde cevap ve 
kararlardan kaçınıl-
malıdır. Olur, olmaza 
mevzuat bahanesi ile 
talepler geri çevrilme-
melidir.

*Halkla Görüşme 
Günü-Çok Önemli 
çünkü rüşveti, iltiması, 

yolsuzluğu, yoksunluğu ortadan 
kaldırmanın yol ve yöntemi bu-
radan geçer. Ayrıca Birim Daire 
Başkan ve Müdürleri yapılabilecek 
iş ve talepleri savsaklayamazlar, 
bugün git yarın gel diyemezler.

Milli Görüş/ Refah Partili Mus-
tafa Özkafa Dönemi. 

*Gecekondu önleme bölgesi 
olarak Bosna Hersek mahallesinde 
sosyal konut olarak planlanan pro-
jelerle Dar ve sabit gelirli Vatandaş-
lara, irili/büyük, ufaklı/küçüklü Yapı 
kooperatifleri vasıtası ile 13 Bin 
konutun üzerinde her yıl planlanan 
sayıda konut kura ile hak sahipleri-
ne kira öder gibi aidatlarla ev sahibi 
yapılmıştı.

*Tatlı Su çeşmeleri.
1995 yılıydı, bir grup komşu 

ile KOSKİ’YE başvuruda bulunduk, 
velakin O zaman Genel Müdür Ya-
sef Bey, “Daha üç yıl olmamış ko-
operatif bitmediği gibi inşaatlarda 
devam ediyor, nasıl Tatlı su çeş-
mesi getirmemizi istersiniz, mali-
yeti çok yüksek imkanımız yok.” 
diyerek talebimizi geri çevirmişti.

*Başkan Özkafa Beyin Halkla 
görüşme gününe, Mahalleden aynı 
grup komşu ile gittik, Dilekçemizi 
de yenileyerek verdik. Talebimizi 
sözlü olarak da arz ettik. Konuşul-
du, tartışıldı, son noktada Başkan 
bey, “Maliyeti yüksek de olsa, ya-
tırım programına alıp biran evvel 
yapılmalıdır.” Talimatını vererek 
üç ay gibi kısa bir süre sonra İzale 
hattı ve Çeşmeler yapılmıştı.  

*Kur’an ayı Ramazan’a girmiş 
bulunmaktayız. Ramazan-ı Şerif’in 
felahımıza/kurtuluşumuza inşallah 
vesile olur. Dua ve umuduyla.

YEREL SEÇİMLER-BELEDİYE BAŞKAN VE ADAYLARI (2)

haber@konyayenigun.com
TURAN AYDIN
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Gelecek Partisi Konya Mil-
letvekili Hasan Ekici, 18 Mart 
Çanakkale Zaferi ile ilgili olarak 
şunları kaydetti; “Millet olarak, 
yurdunu canından üstün bilen 
dede ve nenelerimizin fedakâr-
lıklarını hiçbir zaman unutma-
yacağız. ’Çanakkale Geçilmez’ 
gerçeğini tüm dünyanın hafıza-
sına kazıyan başta Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve silah arka-
daşları olmak üzere, ebediyete 
intikal eden bütün şehitlerimi-
zi rahmet, şükran ve minnetle 
anıyorum.”

ÇANAKKALE BİR DESTANDIR 
Konya Büyükşehir Belediye 

Başkanı Uğur İbrahim Altay, 18 
Mart Şehitleri Anma Günü ve 
Çanakkale Deniz Zaferi'nin 109. 
yıl dönümü dolayısıyla yayımla-
dığı mesajında; “Çanakkale za-
feri, ecdadımızın altın harflerle 
yazdığı destanın adıdır. Milleti-
mizin, bükülmeyen iradesinin 
ve birliğinin tüm dünyaya ilan 
edildiği bir milattır” dedi. 

ÇANAKKALE BİR RUHTUR
Selçuklu Belediye Başkanı 

Ahmet Pekyatırmacı; “Tarihte 
eşine az rastlanan bir kahra-
manlık destanı ve bir varoluş 
mücadelesi olan Çanakkale 
Zaferi ile Milletimiz; kendisi-
ni tarihten silmek isteyenlere 
imkânsızlıklara rağmen büyük 
bir ders vermiş ve tüm dünya-
ya “Çanakkale Geçilmez” de-
dirtmiştir. Çanakkale, bir savaş 
olmaktan öteye tüm milletini 
saran bir ruhtur. Bu destan-
sı zaferin temelinde güçlü bir 
inanç, büyük bir vatan aşkı var-
dır” ifadelerini kullandı. 

ÇANAKKALE RUHU YAŞAYACAK 
Şerefle ve onurla yazdığımız 

şanlı tarihimizin zirvelerinden 
biri olan Çanakkale Zaferi'nin, 

aziz milletimizin bağımsızlığı, 
onuru ve vatanı uğruna ne den-

li büyük fedakarlıklar yapabile-
ceğini dünyaya gösteren şanlı 
bir destan olduğunu ifade eden 
Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, “Tüm dünya şunu 
bilmeli ki; ecdada bu destanı 
yazdıran ‘Çanakkale ruhu’ bu-
gün de yaşıyor, yarın da yaşa-
maya devam edecek” dedi.

ŞEHİTLERİMİZİ RAHMETLE 
ANIYORUM

MHP Konya İl Başkanı Remzi 
Karaarslan; “Çanakkale Zafe-
ri; Türk milletini, yurt edindiği 
Anadolu’dan atmak ve yok et-
mek üzere yola çıkmış zalimle-
rin hüsran ve kesin bir yenilgi 
ile def edilmesinin adıdır. Şehit-
leri Anma Günü ve Çanakkale 
Zaferi’nin yıldönümünde Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk başta 
olmak üzere ebediyete irtihal 
eden kahramanlarımızı ve vata-
nını canından aziz bilen tüm şe-
hitlerimizi rahmetle ve minnet-
le anıyorum” açıklaması yaptı.  

ÇANAKKALE RUHU YAŞAYACAK
Gelecek Partisi Konya İl Baş-

kanı Ahmet Arslan, 18 Mart 
Şehitleri Anma Günü ve Ça-
nakkale Deniz Zaferi'nin 109. 
Yılı dolayısıyla yayımladığı me-
sajında, Çanakkale şehitlerini 
minnet ve şükranla yâd ettiğini 
belirtti. Başkan Arslan, "Aziz şe-
hitlerimizin manevi huzurunda 
söz veriyoruz ki, 'Çanakkale Ge-
çilmez' ruhunu ilelebet yaşata-
cağız." dedi.

SEVGİNİN GÖSTERGESİ 
Makine Mühendisleri Oda-

sı Konya Şubesi Başkanı Erdal 
Tozoğlu, 18 Mart Çanakkale 
Zaferi’nin vatan ve bayrak sev-

gisinin en büyük göstergesi ol-
duğunu belirterek; “Ecdadımız 
tarih boyunca çok sayıda destan 
yazmıştır. Bunlardan belki de en 
önemlisi tüm dünya ülkelerine 
ibret olan Çanakkale Zaferimiz-
dir. Türk Milleti vatanına bağ-
lılığını bu zaferle bir kez daha 
dünyaya haykırmıştır” dedi.

ÜLKEMİZE KİMSE 
EL SÜREMEZ

Çanakkale ruhunun önemi-
ne dikkat çeken ASKON Konya 
Şube Başkanı Atilla Sinacı, “Ça-
nakkale cephesinde verdiğimiz 
250 bin şehidimizin bizlere mi-
ras bıraktığı bu topraklar, halen 
birilerinin gözünün üstünde 
olduğu ve pusuda olduğu coğ-
rafyadır. Bu savunma ebediyen 
sürecektir. Merhum Akif’in de 
tanımladığı gibi ‘Cennet Vatan’ 
olan ülkemizi her daim savu-
nup, kimsenin elini sürdürme-
yeceğiz” ifadelerini kullandı. 

SORUMLULUK BÜYÜK 
Konya Serbest Muhasebe-

ci Mali Müşavirler Odası (SM-
MMO) Başkanı Abdil Erdal, 
“Ordumuz ve milletimiz, gere-
kirse hayatını feda eder ancak 
toprağından, vatanından tek bir 
parça bile olsa vermez. Yıllar 
geçse de Çanakkale Zaferi, tarih 
boyunca en büyük zaferler ve 
destanlar arasında yer alacak. 
Bizler, millet olarak, bu toprak-
larda yüz yıl önce yaşananları, 
neden ve nasıl bir bağımsızlık 
mücadelesi verildiğini sonraki 
nesillere aktarma konusunda 
büyük bir sorumluluğa sahibiz” 
dedi. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

18 Mart Şehitleri Anma Günü ve Çanakkale Deniz Zaferi’nin 109. yıldönümünde açıklamalarda bulunan 
Konya iş ve siyaset dünyası, Çanakkale Zaferi’nin tüm dünyaya vurulan Türk mührü olduğuna dikkat çekti 

Çanakkale ruhu yaşayacak!

Hasan Ekici Uğur İbrahim Altay Ahmet Pekyatırmacı

Mustafa Kavuş Remzi Karaarslan Ahmet Arslan

Erdal Tozoğlu Atilla Sinacı Abdil Erdal

Karatay Belediyesi, “18 
Mart Şehitleri Anma Günü ve 
Çanakkale Deniz Zaferi”nin 
109’nci yıl dönümünde vatan 
topraklarının savunulması için 
büyük bir destan yazan ecda-
dımızı tiyatro gösterileriyle 
anlattı. Cuma, Cumartesi ve 
Pazar günü Mevlana Meydanı, 
Aziziye Camii önü ve Hükümet 
Meydanı’nda kurulan tiyatro 
sahnelerinde gerçekleştirilen 
programlara Konyalılar büyük 
ilgi gösterdi. Toplamda 17 ki-
şilik profesyonel tiyatro oyun-
cularının sahne aldığı proje 
vatandaşlardan tam not aldı. 
Çanakkale şehitlerinin anıldı-
ğı tiyatro gösterilerinde duygu 
dolu anlar yaşandı.

ÖZEL HAZIRLANAN KONYA 
HARP MECMUASI KONYALILARA 

DAĞITILDI
Öte yandan Karatay Bele-

diyesi; Karatay Belediyesi, içe-
risinde Çanakkale Deniz Za-
feri'nin ilan edildiği haberler, 
Konyalı şehitlerin hayat hikâye-
leri ve zafere ait birçok fotoğraf 
ile yazının bulunduğu 12 sayfa-
lık “Konya Harp Mecmuası” adlı 
temsili gazete ile mektuplar da 
hazırladı. Gazeteler ve mektup-
lar, tiyatro gösterilerinin oldu-
ğu üç gün boyunca Karatay’da 
vatandaşlara dağıtıldı. Konyalı-
lar, kendilerine dağıtılan temsi-
li gazeteler ile mektupları ilgiy-

le okudu. 
TİYATRO GÖSTERİLERİ 

KONYALILARI 109 YIL ÖNCESİNE 
GÖTÜRDÜ

Karatay Belediyesi tarafın-
dan düzenlenen gösterileri çok 
beğendiklerini söyleyen Kon-
yalılar; Çanakkale Zaferi’nin 
tarihin en büyük ve önemli sa-
vaşlarından birisi olmasının ya-
nında, tarihimizin de en büyük 
zaferlerinden birisi olduğunun 
altını çizerek kendilerini 109 yıl 
öncesine götüren Karatay Bele-
diyesi’ne teşekkür ettiler.

ÇANAKKALE’Yİ ÇOK İYİ 
ANLAMALI, ZİHNİMİZDEN 

ÇIKARMAMALIYIZ
Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca, 3 gün boyunca 
Konyalılara Çanakkale ruhunu 
tiyatro gösterileriyle yeniden 
ortaya koydukları için mutlu ol-
duklarını söyledi. 

Büyük zaferin yıldönümü 
dolayısıyla bir mesaj yayımla-
yan Başkan Hasan Kılca şunları 
söyledi; “Milletimizin birlik ve 
beraberliğini gösteren bu za-
fer, binlerce şehidin verildiği 

Çanakkale Savaşları’nda yan-
sıtılan ruh, bugün hepimizin 
kılavuzudur. Tarihimize bak-
tığımızda, haksızlığa karşı her 
zaman dik duran bir milleti gö-
rüyoruz. Çanakkale ise bu dik 
duruşun son yüz yıla damgasını 
vuran sembolü olmuştur. Bu 
nedenle Çanakkale’yi iyi anla-
malı ve zihnimizden hiçbir za-
man çıkarmamalıyız. Bizler de 
bu amaçla Karatay Belediyesi 
olarak geçtiğimiz yıl 18 Mart 
Şehitleri Anma Günü ve Ça-
nakkale Deniz Zaferi'nin yıldö-
nümünde olduğu gibi bu yıl da 
ecdadımızın 109 yıl önce ortaya 
koyduğu kahramanlıkları canlı 
tiyatro gösterileriyle vatandaş-
larımıza aktarmak istedik. Ti-
yatro sanatçısı kardeşlerimiz, 
bu şanlı tarihimizi başarılı bir 
şekilde zihinlerde canlandırdı. 
Hemşehrilerimizin güzel bir 
ilgisi oldu. Karatay Belediye-
si olarak ecdadımızın bizlere 
emaneti olan bu vatanı sonuna 
kadar koruyacağız ve bizden 
sonra gelen nesillere emanet 
edeceğiz. Ben bu vesileyle; 18 
Mart Şehitleri Anma Günü ve 
Çanakkale Deniz Zaferi’nin yıl-
dönümünde Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk başta olmak üzere, 
vatan için canlarını veren tüm 
şehitlerimizi rahmet, gazileri-
mizi minnetle anıyorum.”
n HABER MERKEZİ 

Karatay, destanı tiyatroyla anlattı
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ÇANAKKALE ZAFERİ
109 YAŞINDA

DİLTAŞ EĞİTİM KURUMLARI

İç Anadolu Bölge-
si ülke coğrafyamızın 
merkezinde, kuzey-
den Kuzey Anadolu ve güneyin-
de ise Toros dağları ile çevrili-
dir. Türkiye’nin önemli tarımsal 
üretim merkezleri arasındadır. 
Toplam yüz ölçümü 151.000 ki-
lometrekare olan ve Türkiye’nin 
%21’ini kaplayan Orta Anadolu 
da denilen İç Anadolu Bölge-
si, Doğu Anadolu Bölgesinden 
sonra en büyük ikinci bölgemiz-
dir. Elbette bu özellikte, yer şe-
killerinin ve iklimin de tahıl üre-
timine uygun olmasının büyük 
payı vardır. Geniş ovaların yer 
aldığı İç Anadolu Bölgesi’nde ta-
rım için makinalı tarım daha ko-
laydır. Bölgenin tahıl üretiminde 
başı çeken ovası Konya Ovası-
dır. Konya ilini Ankara, Yozgat 
ve Kayseri takip etmektedir. İç 
Anadolu Bölgesi'nde yetiştirilen 
en önemli bitkiler tahıllardır. 
Bu nedenle İç Anadolu Bölgesi, 
Türkiye’nin tahıl ambarı olarak 
da bilinmektedir.  Makarnalık, 
ekmeklik buğdayın yanı sıra 
arpa, çavdar ve yulaf üretimi 
de bölge ekonomisinde önemli 
bir paya sahiptir. Tahıl dışında, 
büyük ölçekte şekerpancarı, ay-
çiçeği, fasulye, nohut, soğan, 
patates, çekirdeklik kabak, mısır 
ve sarımsak, havuç, domates 
gibi bazı sebze üretimi de yapıl-
maktadır.

Ülkemizde baklağil yetiştiri-
ciliğinde akla ilk gelen alanlar-
dan biri de İç Anadolu Bölge-
sidir. Anavatanı Anadolu olan 
nohut, ülkemiz mutfağında 
önemli yeri bulunan kuru fa-
sulye, protein zenginliği nede-
niyle sıkça tüketilen mercimek 
gibi ürünlerin yetiştiriciliği İç 
Anadolu’da yaygın yapılmak-
tadır. İç Anadolu Bölgesinde 
özellikle Konya ve Yozgat il-
leri mercimek üretiminde başı 
çekmektedir.

Ekonomisi tarıma bağlı 
olan İç Anadolu Bölgesi’nde 
tahıl ve bakliyat ürünlerinin 
yanı sıra özellikle şeker panca-
rı, mısır, patates, ayçiçeği ve 
son yıllarda çekirdeklik kabak 

ekim alanları 
ar tmaktadır . 
Bölgede elma, 
armut, badem 
gibi meyveler 
de yetiştiril-
mektedir. 

Konya, Es-
kişehir, Kayse-
ri, Yozgat ve 
Aksaray ille-
rinde özellikle 
sulama imkân-
larının daha çok olduğu alan-
larda şeker pancarı ve Niğde ve 
Nevşehir dolaylarında patates 
üretimi yaygındır. 

Bölgede su kıtlığı çekil-
mesine ve bu durumun tarımı 
olumsuz etkilemesine rağmen 
sulanabilir alanlarda sebze ta-
rımı devam ettirilmekte kavun, 
biber, domates, lahana, patlı-
can, ıspanak, bezelye, havuç, 
salatalık, pırasa ve yeşillik tarımı 
da yapılmaktadır. Bölgede son 
yıllarda geniş alanlarda seracılık 
yapılmakta ve sera ürünleri ye-
tiştirilmektedir.

İç Anadolu bölgesinde Nev-
şehir ili başta olmak üzere bağ-
cılık oldukça yaygın yapmakta, 
üzüm yetiştiriciliğinin yanı sıra 
kayısı, elma, armut bölgede ye-
tiştirilmektedir.

İç Anadolu Bölgesi’nin eko-
nomisi bazı illerimizde sanayi 

ve hizmet sektörü geliş-
mesine rağmen ağırlıklı 
olarak tarıma dayanmak-
tadır. İstihdam yönünden 
de tarım sektörü önemli 
bir paya sahiptir. Bölge-
nin coğrafik özelliklerin-
den dolayı tarımda ma-
kine kullanımı yaygındır. 
Bölgede yapılmakta olan 
tarım fuarlarının üreticile-
rin tarım teknolojilerinde-
ki yenilikleri ve gelişimini 

takip etmelerinde önemli payı 
vardır.

Yeni geliştirilmiş teknolojik 
ekipmanlara sahip olma yolun-
da üreticiler gayret göstermekte 
olup işletmelerde arazi miktarı 
azlığı ve parça sayısının fazlalı-
ğı da önemli problemlerdendir. 
Yarı kurak iklime sahip olan böl-
gede nadas önemini korumak-
tadır. Bu güne kadar uygulanan 
bazı projelerle azaltılmış olan 
nadas alanlarının su kaynakla-
rının yetersiz olması nedeniyle 
artış göstereceği tahmin edil-
mektedir. İç Anadolu Bölgesi’n-
de tarımın en önemli sorunu su 
temini ve sulamadır. Bölgede 
yeterli yağışın olmaması özellik-
le ilkbahar yağışlarının yetersiz 
olması veya gecikmesi, üretim-
de ekilecek bitki seçimi ve üre-
tim miktarında dalgalanmalara 
neden olmaktadır. 

Üretimde istikrar ve bek-
lenen artışın sağlanabilmesi, 
çevrenin korunması ve tarımın 
sürdürülebilirliği bölgenin en 
büyük ve öncelikli problemi olan 
su teminine bağlıdır. Bu nedenle 
bölgeye dış havzalardan acilen 
su getirilmesi büyük önem taşı-
maktadır. 

Bölgede ki mevcut tarım-
sal üretimin sürdürülebilmesi 
ve üretimin daha da artırılması 
için bölgeye su temin edilmeli-
dir. Ayrıca bütün sektörler suyu 
tasarruflu kullanmalıdırlar. Su-
lama konusunda yeterli bilgiye 
sahip olan İç Anadolu çiftçisinin 
tarımsal üretimden kaçmaması 
içinde sulama suyunu verimli 
kullanan sulama teknikleri ve 
daha uygun tarım makineleri 
kullanımı destek ve kredilerle 
teşvik edilmelidir.

Değerli okuyucularım, ek-
mek fiyatları ile ilgili yeni bir 
karar aşağıda görüldüğü gibi 
aynen verilmiş olup 14 Mart 
2024 tarihli Resmi Gazetede ya-
yınlanmıştır. 

Günümüzde halk tipi ekmek 
diye de bilinen ekmek üreten fı-
rınların çoğu “Unlu Mamuller” 
adını almıştır. Bu iş yerleri halk 
tipi diye bilinen ekmek yanında 
simit, kuru ve yaş pastadan tat-
lı çeşitlerine kadar birçok unlu 
mamulü de üretmektedirler. Bu 
nedenle bu kararın ekmek fiya-
tında ki bağlayıcılığı muhakkak, 
ancak diğer ekmekler ve ürün-
ler için uygulama nasıl olacak 
göreceğiz. Halk tipi ekmek 
unundan daha ucuz olan undan 
yapılan kepekli ekmek gibi ek-
meklerin piyasa da daha yüksek 
fiyata satılmaktadır. Uygulama-
da onlar içinde bir sınırlama ge-
tirilmelidir. Tip una göre ekmek 
fiyatı belirlenmeli veya sadece 
halk tipi ekmek üreten fırınlar 
özel desteklenmelidir. Ekmek 
üreten fırınlar ile Unlu Mamul-
ler üreten iş yerleri ayrılmalı ve 
bunlara yeni bir statü getirilme-
lidir. Aksi halde serbest piyasa 
ekonomisinde halk tipi ekmek 
ve diğer çeşitli ekmeklerin fiyat-
ları kontrol altına alınamaz.  

İÇ ANADOLU’DA TARIMSAL FAALİYETLER VE EKMEK FİYATLARI

haber@konyayenigun.com
MEVLÜT MÜLAYİM

Konya Büyükşehir Belediye-
si, kırsal bölgelerde kalkınmayı 
sağlamak ve bitkisel çeşitliliği 
artırmak amacıyla fide ve fidan 
desteğine devam ediyor. Kon-
ya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Büyükşehir 
Belediyesi olarak; Konya gene-
linde farklı ve katma değeri yük-
sek tarımsal ürünlerin üretilmesi 
konusunda üreticiye sağlanan 
destekleri çeşitlendirerek sür-
dürdüklerini söyledi. Kırsaldaki 
en önemli önceliklerinin vatan-
daşların yaşadıkları bölgelerde 
refah seviyesini artırmak olduğu-
nu vurgulayan Başkan Altay, “Bu 
kapsamda mikro klimaya sahip 
pilot bölge olarak belirlediğimiz 
Hadim, Taşkent ve Güneysınır 
ilçelerimizin sınırları içerinde ka-
lan Yerköprü Şelalesi havzasında 
daha önce deneme amaçlı zeytin 
ve kestane fidanları dağıtmıştık. 
Aynı bölge için şimdi de Antep 
fıstığı fidanı desteği sağlıyoruz. 
Hadim ve Taşkent ilçemizden 
üreticilerimize Antep fıstığı fida-
nı dağıtımı gerçekleştirdik. Çift-
çilerimiz için hayırlı ve bereketli 
olmasını diliyorum” ifadelerini 
kullandı.

Hadim’de düzenlenen fidan 
dağıtım programına katılan AK 
Parti Konya Milletvekili Tahir Ak-
yürek, Antep fıstığı fidanlarının 

çiftçilere dağıtıldığını aktararak, 
“Onlar da bahçelerine ekecekler 
ve ürün elde etmek için çalışma-
ya başlayacaklar. Daha önce de 
zeytin ve kestane gibi fidanların 
Büyükşehir Belediyemiz eliyle 
dağıtımını yapmıştık. Bazı bölge-
lerde de gerek kiraz ağacı gerek 
çilek fidesi dağıtımı gerçekleşti-
rilmişti. Hayırlı, bereketli olması-
nı diliyoruz. Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Uğur İbrahim Altay’a 
teşekkür ediyorum” dedi. Progra-
ma katılan önceki dönem AK Par-
ti Milletvekili Mustafa Kabakcı, 
üretimin bir memleketin temel 
direği olduğunu belirterek, “Bü-
yükşehir Belediye Başkanımızın 
desteğiyle üretimi artırma gay-
reti içindeyiz. Bu gayrete destek 
veren değerli Başkanımız Ahmet 
Hadimioğlu’na, Uğur İbrahim Al-
tay beye, herkese ben de teşek-
kür ediyorum” dedi. Hadim Bele-
diye Başkanı Ahmet Hadimioğlu 
da tarımsal hizmet desteklerinin 
devam etmesi temennisinde bu-
lunarak, “Tarımsal destekler il-
çemizde devam ediyor. İnşallah 
bundan sonra da devam edecek. 
Bu vesileyle Sayın Başkanımı-
za, eski milletvekilimize ve Uğur 
İbrahim Altay Başkanımıza te-
şekkür ediyorum” açıklamasını 
yaptı.
 n HABER MERKEZİ

Büyükşehir’den üreticiye 
Antep Fıstığı desteği 

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
hizmet vermeye başlayan Ak-
yokuş Kasrı’nda Büyükşehir 
Belediyesi meclis üyeleriyle if-
tar programında buluştu. Prog-
ram öncesinde konuşan Başkan 
Altay, 5 yıl boyunca Konya’ya 
gösterdikleri katkıdan dolayı 
meclis üyelerine teşekkür ede-
rek, meclis üyelerinden aldık-
ları destekle Konya’da onlarca 
esere imza attıklarını söyledi. 
Başkan Altay, “Akyokuş Kas-
rı’ndayız. Burası Büyükşehir 
Belediyemizin işletmelerinin 
hepsinin yer aldığı, Konya’mı-
zın en tanınan, en bilinen me-

kanlarından birisinde böyle 
güzel tesisi kazandırmak na-
sip oldu. Özellikle gece aydın-
latmasıyla adeta bir inci gibi 

Konya’nın neresinden bakar-
sanız görülebilecek bir mekan 
oldu. Akyokuş Kafem, Kırkikin-
di Restoran, Konya Mutfağı ve 
Palize Kahvaltı Evinden oluşan 
bir kompleks oluştu. İnşallah 
Konya’mıza uzun süre hizmet 
edecek bu tesisimizin hayırlı 
olmasını temenni ediyorum. 
Hayırlı Ramazanlar diliyorum. 
Rabbim Ramazan’a kavuştur-
duğu gibi bizi sevdiklerimizle 
beraber bayrama da ulaştırsın” 
ifadelerini kullandı. Programın 
sonunda Başkan Altay hazırla-
nan teşekkür plaketlerini mec-
lis üyelerine takdim etti.
n HABER MERKEZİ

Akyokuş Kasrı Konya’nın incisi



1997 yılı Konya Merkez İmam 
Hatip Lisesi mezunlarından ve if-
tar buluşmasını her yıl organize 
eden Rabia Rümeysa Altay, 10 
yıldır bu organizasyonu yaptık-
larını belirterek mezunlar olarak 
organizasyonların başlama hika-
yesinden bahsetti. Altay, “Bu et-
kinliklerimiz Şule arkadaşımızın 
1997 Konya İmam Hatip mezun-
larının bir arada olduğu What-
sApp grubu kurmasıyla başladı. 
Daha sonra organizasyonlar ya-
pıp belli aralıklarla buluşmaya 
karar verdik ve her yıl geleneksel 
olarak bu organizasyonlarımız 
devam ediyor. Zaten lise yılları-
mızda bize İmam Hatiplilerin ‘Al-
tın Çağı’ denirdi. Öyle de olmaya 
devam ediyor. Çünkü birbirimiz-
den hiç kopmadık. Ben ayrıca 

gece boyu güler yüzünü bizden 
hiç esirgemeyen Konya Pilav Ko-
nağı personellerine çok teşekkür 
ediyorum” diye konuştu. 

HER BİR ARAYA GELİŞLERİNDE 
ÇOK MUTLU OLUYORLAR 
Bir diğer mezunlardan olan 

Şule Kale Çığ ise şunları dile ge-
tirdi: “Yıllar önce yolda imam 
hatipten bir arkadaşımla karşılaş-
tım. Sonrasında birbirimizden te-
lefon numaramızı aldık ve What-
sApp grubu kurduk. Bu süreçte 
grubumuz gün geçtikçe büyüme-

ye başladı. Sohbetlerimiz çoğaldı. 
Biz yaklaşık 300 kişilik bir grup 
olduk. Konya İmam Hatip Lisesi 
yılda 2 ila 4 arası sınıf açan bir 
liseydi. Fakat bizim girdiğimiz yıl 
kaydolmak isteyen herkese kon-
tenjanı açtılar. O yüzden çok kala-
balık bir okulduk. Bundan dolayı 
da yaptığımız bu organizasyonla-
ra katılım oldukça fazla oluyor. Bu 
da bizi mutlu ediyor. Ayrıca iftar 
dışında piknik ve kahvaltı gibi 
organizasyonlar da düzenliyoruz. 
Bu etkinlikleri yapmaya devam 
edeceğiz.”

İftarın sonunda dualar edil-
di ve Konya İmam Hatip Lisesi 
mezunları kendi aralarında İsra-
il tarafından soykırıma uğrayan 
Gazze için para topladı. 
n TUBA KAYA

Konya Mekan İnşaat dü-
zenlediği iftar yemeğinde yüz-
lerce davetliyi Cengizler Gold 
Garden’da düzenlediği iftar 
programında biraraya getirdi. 
Düzenlenen iftar programına 
Konya Esnaf ve Sanatkarla-
rı Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Karabacak, 
Konya Sıhhi Tesisatçılar Oda-
sı Başkanı Mehmet Ünlügül, 
Tarihi Bedesten Çarşısı Ahilik 
Koruma ve Yaşatma Derneği 
Başkanı Hüseyin Küçükavcılar 
ile çok sayıda davetli katıldı. 

İftar öncesi Konya Mekan İn-
şaat Yönetim Kurulu Başkanı 
Abdullah Karabağ, tüm misa-
firlerle tek tek ilgilendi. Akşam 
ezanın okunmasıyla oruçlar 
açıldı, dualar edildi. İftar son-
rası bir konuşma yapan Ab-
dullah Karabağ, Ramazan be-
reketini birlikte yaşamak için 
böyle bir organizasyon gerçek-
leştirdiklerini belirtti. Karabağ; 
“Başı Rahmet ortası Merhamet 
sonu ise Cehennem'den Azad 
olan Mübarek Ramazan ayının 
hayırlara vesile olmasını dile-

rim. Bu mübarek ayda birlik ve 
beraberlik içerisinde bu iftarı 
yapmanın mutluluğunu yaşı-
yoruz. Gün birlik, beraberlik 
günüdür. Ramazan Ayı bizler 
için çok önemlidir ve bu özel 
günlerde birlikte olmak, pay-
laşımlarda bulunmak bizler 
için her zaman farklı bir değer 
taşımaktadır. Davetimize ica-
bet ederek bizleri onurlandı-
ran herkese teşekkür ederim.” 
diye konuştu. Konya Mekan 
İnşaat Genel Müdürü Ahmet 
Albayrak ise, “Herkesin mü-

barek Ramazan ayını kutlaya-
rak, İftar yemeğimize katılarak 
bizleri onurlandıran tüm mi-
safirlerimize teşekkür ederim. 
Dostlarımızla birlikte oruçları-
mızı hep birlikte açtık. Tutuğu-
muz oruçları Rabbim dergahı 
izzetinde kabul buyursun. Tüm 
misafirlerimizin ve İslam ale-
minin mübarek Ramazan ayını 
kutlarım” diye konuştu. İftar 
programı, davetlilerin günün 
anısına çekilen hatıra fotoğrafı 
ile sona erdi.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

1997 yılı Konya Merkez İHL mezunları, iftar programında bir araya geldi. Çok sayıda kişinin katıldığı 
etkinliğin sonunda dualar edildi ve İsrail tarafından soykırıma uğrayan Gazze için para yardımı toplandı 

İmam Hatiplilerin ‘Altın 
Çağı’ iftarda buluştu 

Mekan İnşaat iftarda buluşturdu 

Anadolu Gençlik Derneği 
(AGD) Onlarca Noktada Aynı 
Anda Liseli Gençleri "Türkiye 
Geneli Liseler İftarı"nda Buluş-
turdu.

Sevgi ve Kardeşlik sloga-
nıyla 49. döneminde faaliyetle-
rine devam eden AGD, Liseler 
Komisyonu olarak ta il, ilçe ve 
temsilcilikleriyle her mahal-
lede, her lisede çalışmalarını 
sürdürüyor. Bu Ramazan da 
"Gençler İçin Uyanış Vakti" slo-
ganıyla Ramazan çalışmalarını 
sürdüren AGD, Ramazan Ayı 
boyunca gençler ve aileler için 
çeşitli faaliyetler düzenliyor. Bu 
faaliyetler kapsamında hedef 
kitlesi liseler olan AGD Liseler 
Komisyonu da "Sofralarda Bu-
luşuyoruz" sloganıyla ile liseli 
gençleri "Türkiye Geneli Liseler 
İftarı" programında buluşturdu.

Ramazan'ın ilk cuması olan 
15 Mart Cuma (5 Ramazan 
1445) günü tüm Türkiye'nin 
çeşitli il, ilçe ve mahalle tem-
silciliklerinde iftar için bir araya 
gelen liseli gençler çevrimiçi 
toplantı yoluyla da Türkiye'nin 
dört bir tarafından gençlerle 
buluşma imkânı yakalayarak 
kardeşliklerini pekiştirdi. “Tür-
kiye Geneli Liseler İftarı” prog-
ramı ile gençler; Hakkari’den 

Edirne’ye, Muğla’dan Artvin’e 
önce sofralarda sonra ekran-
larda buluşarak farklı il, ilçe ve 
noktalardaki gençlerin birbirle-
rini görmesi amaçlanıyor.

Konya’da gerçekleştirilen 
iftar programında ise yaklaşık 
200 liseli genç Arifan Öğren-
ci yurdunda iftar sofrasında 
buluştu. AGD Genel Başkan 
Yardımcısı Ahmet Ziyaüddin 
Kılınç; “Rabbim hepimizin 
oruçlarını kabul etsin, Rama-
zan’ımız mübarek olsun. Rab-
bim inşallah bu oruçlarımız ve 
ibadetlerimiz vesilesiyle tüm 
İslam aleminin kurtuluşuna 
vesile kılsın. Ramazan bir cihad 
ayıdır. Filistin’de bu Ramazan 
Ayı’nda cihadın her aşamasına 
şahit oluyoruz, bizlerin de bu 
anlamda bulunduğumuz her 
yerde elinden, dilinden gelen 
her türlü gayreti gösterme-
si gerekmektedir.” ifadelerini 
kullandı. Program selamlama 
konuşmalarının ardından Di-
yarbakır Mehmet Akif Ersoy 
Anadolu İmam Hatip Lisesi 
11. Sınıf öğrencisi Muhammed 
Emin Özdemir’in ettiği dua ve 
Malatya Liseler Komisyonu, 
Karavan Grubu öğrencilerinin 
ezgi dinletileriyle sona erdi.
 n HABER MERKEZİ

Konya Altın Pedal Bisiklet 
Topluluğu Derneği tarafından 
organize edilen iftar buluş-
ması bisikletseverleri birara-
ya getirdi. Konya Büyükşehir 
Belediyesi Karaarslan Hadimi 
Park’ta düzenlenen etkinliğe 
çok sayıda bisiklet tutkunu bir 
araya geldi. Konya Altın Pedal 
Bisiklet Topluluğu Derneği 
Başkanı Haluk Ay; “Mübarek 
ramazan ayı vesilesi ile dü-
zenlediğimiz bu organizasyon 
ile bisiklet severleri bir araya 
toplamak ve birilik beraberlik 
içinde geçen bu güzel akşam 

için herkese teşekkür ediyo-
rum” dedi. Etkinliğe katılan 
Karatay Gezenbilir Derneği 
başkanı Yahya Yakut da; “Bu 
güzel organizasyonu düzenle-
yen ve bizleri bir araya topla-
yan sayın başkan Haluk Ay’a 
teşekkür ediyoruz. Bisiklet 
şehri Konya’mızda bu tür gü-
zel organizasyonların sık ya-
pılması bisiklet severlerin hep 
bir arada olması gerekiyor” 
ifadelerini kullandı. Program 
çay eşliğinde devam eden 
sohbetin ardından sona erdi. 
 n HABER MERKEZİ

AGD’li liseliler iftar 
sofrasını paylaştı 

Bisikletseverler iftar 
sofrasında birarada

Rabia Rümeysa Altay Şule Kale Çığ



Mustafa GüdenAhmet Kuş-2

Ahmet Kuş ile Mevlâna Caddesin-
de fotoğrafçı dükkânı işlettiği yıl-
larda “müşteri” olarak tanışmıştık. 
Çok geçmeden gazete yazılarıyla 
basın sektöründe de tanındı. Sel-
çuklu Belediyesi tarafından yayın-
lanan fotoğraf albümü ise Konya 
kültür çevrelerinin kapılarını açtı 
ve Ahmet Kuş, yazar-fotoğraf sa-
natçısı olarak pek çok esere imza-
sını attı. 
Önemli bir sanat dalı olan fotoğ-
rafçılığın son elli yılındaki baş 
döndürücü teknolojik yenilikler 
dikkat çekiyor. Makaralı filmler 
ve makineler gibi fotoğraf labora-
tuvarındaki devasa sayılabilecek 
film yıkama ve kart tab etme ma-
kineleri de yok olup gitti mesela. 
Bu seyrüfeseri biraz anlatır mısı-
nız?
Hayatımızın her alanında olduğu 
gibi teknolojik yenilikler fotoğraf 
sektöründe de olağanüstü bir hız-
la gelişiyor. Bendeniz 1990 yılında 
fotoğrafçılığa başladığım zaman 
henüz siyah beyaz fotoğraf ölme-
mişti. O yıllarda siyah beyaz film, 
fotoğraf kâğıdı ve film banyosu 
için kimyasal malzemeleri kolay-
lıkla bulabiliyorduk. Konya’daki 
birçok köklü fotoğraf stüdyosunun 
karanlık odası hâlen duruyordu ve 
orada siyah beyaz film banyo edip 
agrandisörde fotoğraf baskısı ya-
pabiliyorlardı. 
Biz yeni bir stüdyo olduğumuz için 
renkli fotoğraf baskılarını Uçar Co-
lor, Burcu Color gibi fotoğraf labo-
ratuvarlarında, siyah beyaz baskı-
ları ise Merkez PTT’nin arkasında, 
Türk Hava Kurumu Pasajı’ndaki 
Foto Ektem’e yaptırıyorduk. Fotoğ-
raf bastırmak için ne zaman Foto 
Ektem’e gitsem Abdullah Ektem 
ağabey hep karanlık odada olurdu. 
Abdullah ağabey diye seslenince 
“Delikanlı otur, az sonra çıkaca-
ğım.” derdi. Üzeri vesikalık fotoğ-
raflarla kaplı masasındaki şekerli-
ğin içerisinde fındıklı akide şekeri 
hiç eksik olmazdı. Dükkânına ge-
len müşterilerine, meslektaşlarına, 
eşine, dostuna akide şekeri ikram 
ederdi. Babası gibi kendisi de Kon-
ya fotoğraf tarihinde iz bırakan bir 
sanatkârdı. Allah rahmet eylesin, 
mekânı cennet olsun. Bir de Zeki 
Oğuz’un Zengin Han’daki büro-
sunda karanlık oda vardı. Zeki ağa-
bey fotoğrafa ilk başladığı yıllarda 
genellikle siyah beyaz fotoğraflar 
çekerdi. Film banyosunu Cahit 
Sağlık’ta yaptırırdı. Siyah beyaz 
fotoğrafları ise kendi karanlık oda-
sında basardı. Bendeniz de ilk kez 
karanlık odada fotoğraf baskısının 
ve banyosunun nasıl yapıldığını 
Zeki ağabeyin bürosunda görmüş-
tüm. 

Aradan yıllar geçtikçe, yeni fotoğ-
rafçılık teknolojileri geliştikçe ka-
ranlık odalar, eski sistem fotoğraf 
banyo ve baskı makineleri hatta 
fotoğraf makineleri bile değişti. 
Değişim çok hızlı gerçekleştiği 
için teknolojinin hızına ayak uy-
durmak bile imkânsızdı. Bu alan-
da pek çok yenilik çıktı ama bana 
göre dijital fotoğraf makinelerinin 
dünya genelinde yaygınlaşması 
fotoğrafçılıkta devrim niteliğinde 
bir hadiseydi. Çünkü bu hamle 
önceki teknolojik gelişmelerden 
farklıydı. Dijital fotoğraf makinele-
ri, hard diskler, internet gibi geliş-
meler fotoğraf baskısının önünde 
ciddi bir tehdit olmaya başlamıştı. 
Dijital fotoğraf makinelerinin ilk 
zamanlarında fotoğraf baskı adedi 
düşmese de daha sonraki yıllar-
da laboratuvarlardaki baskı adedi 
düştü ve belirli bir zaman sonra ta-
lep işletmeleri ayakta tutacak mik-
tarın altında kaldı ve ülke gene-
linde büyük sermayelerle kurulan 
fotoğraf laboratuvarları birer birer 
kapanmaya başladı. Dijital fotoğraf 
makinelerinin yaygınlaşmasıyla 
birlikte artık basılı fotoğrafa ihtiyaç 
azalmıştı. İnsanlar çektikleri fotoğ-
rafları bastırmak yerine bilgisayar, 
hard disk gibi depolama araçların-
da muhafaza etmeye başlamıştı. 
Fotoğrafçılık sektörüne öldürücü 
darbeyi vuran diğer bir icat da cep 
telefonuydu. Cep telefonlarında 
kamera özelliğinin yaygınlaşma-
sıyla birlikte artık fotoğraf ma-
kinelerine de ihtiyaç kalmamıştı 
ve cebinde telefonu olan herkes 
potansiyel bir fotoğrafçıydı, bir ka-
meramandı. Bu gelişme de bizim 
gibi fotoğraf malzemeleri satan 
dükkânları olumsuz yönde etki-
ledi ve fotoğrafçıların çoğu birer 
birer kapanmaya başladı. Tabii her 
alanda olduğu gibi hayat da deği-
şim üzerine kuruludur. Değişime 
direnmek çoğu zaman mümkün 
değildir... 
1990’lı yılların sonuna doğru siz 
gazete yazıları da yazmaya başla-
dınız. Yazarlık hayatınız nasıl baş-
ladı ve nasıl devam etti?
Dükkânımızın bulunduğu Olgun 
Palas’ın altında Alâeddin Cadde-
si’ne cephesi olan üç küçük dük-
kân vardı. Biz kiraladığımız dö-
nemde otel ve dükkânlarla Mahir 
Olgun ilgileniyordu. Kiraları bir 
avukata ödüyorduk ama Mahir 
Bey ve kız kardeşi ara sıra uğrayıp 
bizimle hasbihâl ederlerdi. Orta-
daki dükkânda biz, otele girilen 
sokak tarafında Ebubekir Bozkır, 
diğer dükkânda ise Örnek Çanta 
bulunuyordu. O dönemde Örnek 
Çanta’nın sahibi Mehmet Örnek’ti. 
Ebubekir ağabey ise dükkânda 

kuruyemiş, sigara, sıkma meyve 
suyu, meşrubat, bisküvi gibi atış-
tırmalıklar satardı.
Yusuf Gürbüz de Bekir ağabeyin 
dükkânına sık sık uğrayan kişiler-
den birisiydi. Yusuf Gürbüz ile Ce-
lalettin Boyalı 2 Ağustos 1997 tari-
hinde Yeni Gazete’yi yayımlamaya 
başlamışlardı. Gazete Bekir ağa-
beyin dükkânına da geliyordu ve 
bu vesileyle gazeteyi ben de oku-
yordum. Gazetenin yazı işleri mü-
dürü ise Osman Vasfi Dikilitaş’tı. 
Osman askere gidince 1 Aralık 
1997 tarihinden itibaren babası N. 
Yalçın Dikilitaş genel yayın koordi-
natörü olarak Yeni Gazete’de çalış-
maya başladı. Sefa Odabaşı, Seyit 
Küçükbezirci, Ali Işık, Tahir Sak-
man, İbrahim Sur ve Mevlüt Ben 
gibi Konya’nın tanınmış yazarları 
da Yeni Gazete’de yazıyorlardı. 
Bir sonbahar günü Yusuf Gürbüz 
“Ahmet sen de bu işlere meraklı-
sın, bizim gazetede haftada bir iki 
yazı da sen yazar mısın?” dedi ve 
o günden sonra devamlı olmasa 
da Yeni Gazete’de ben de Konya 
kültürüyle ilgili yazılar yazmaya 
başladım. Gazetecilik serüvenim 
1997 yılının son aylarında bu şe-
kilde başladı. Yalçın Dikilitaş, Sefa 
Odabaşı, Seyit Küçükbezirci ve 
Zeki Oğuz sayesinde Konya kültür 
sanat çevresinde yer alan isimleri 
tanımaya başladım. Aradan geçen 
zaman içerisinde Merhaba, Hâ-
kimiyet, Yenigün, Konya Postası 
ve Pusula gibi gazetelerde farklı 
dönemlerde kültür, sanat ve tarih 
üzerine yazılarım yayımlandı. 
Ve Kitaplar... Konya tarihini anla-
tan, kıymeti harbiyesi yüksek pro-
jelerde çalıştınız, eserler verdiniz. 
Bu eserleri ve proje süreçlerini 
anlatır mısınız?
2003-2004 yıllarında Konya Ay-
dınlar Ocağı “Salı Sohbetleri”ni 
Sille Kültür Evinde yapıyordu. Bir 
gün merhum Yalçın Dikilitaş ağa-
bey bizim dükkâna uğradı ve “Sul-
tanım, Aydınlar Ocağı salı akşam-
ları Sille’de etkinlikler düzenliyor, 
o etkinliklerden önce Sille’yle ilgili 
bir dia gösterisi yapabilir misiniz?” 
dedi. Ben de “Yalçın ağabey tabii ki 
yaparız, Sille fotoğraflarını da gös-

teririz, istenirse daha başka fotoğ-
rafları da gösteririz.” dedim. Yalçın 
ağabeyin isteği üzerine Feyzi Şim-
şek ve İbrahim Dıvarcı’yla birlikte 
bir akşam “Salı Sohbetleri”nde 
Sille’yle ilgili bir dia gösterisi yap-
tık. Bu gösteriyi izleyenler arasın-
da misafirlerin yanı sıra Selçuklu 
Belediye Başkan Yardımcısı Hay-
rettin Yalınız da vardı. Fotoğraflar 
Hayrettin Bey’in hoşuna gitmiş ve 
ertesi gün Yalçın Dikilitaş’ı arayıp 
“Yalçın Bey fotoğrafçı arkadaşlara 
söyleseniz de akşam gösterdikleri 
fotoğraflardan bir fotoğraf albümü 
yayımlasak.” demiş. Yalçın ağabey 
dükkâna gelip durumu anlattı ve 
biz de bu teklifi sevinçle karşıla-
dık. Çünkü fotoğraflarımız albüm 
olarak yayımlanacaktı. O yıllarda 
fotoğraf albümü yayımlamak bile 
öyle herkese kısmet olmazdı. Yal-
çın ağabey bir gün Selçuklu Bele-
diye Başkanı Adem Esen Bey’den 
de randevu aldı ve birlikte gidip 
Adem Bey’le de görüştük ve Sille 
albümünün yayımlanması konu-
sunda anlaştık. Daha sonra sık sık 
Sille’ye gidip yeni fotoğraflar çektik 
ve “Sille Fotoğraf Albümü” 2004 
yılında Selçuklu Belediyesi tara-
fından yayımlandı ve böylelikle ilk 
kitabımız çıktı.
Daha sonra bu kitabı “Konya ve 
İlçelerindeki Selçuklu Eserleri Fo-
toğraf Albümü”, “Konya’da Os-
manlı Dönemi Eserleri Fotoğraf 
Albümü”, “Konya’daki Beylikler 
Dönemi Eserleri Fotoğraf Albü-
mü”, “Türkiye Mevlevihaneleri 
Fotoğraf Albümü”, “Dünya Mev-
levihaneleri Fotoğraf Albümü” ve 
diğer kitaplarımız takip etti. 
T.C. Cumhurbaşkanlığı himaye-
sinde gerçekleştirdiğimiz “Büyük 
Selçuklu Mirası Projesi”ni ise Kon-
ya Aydınlar Ocağı’nın destekleriyle 
hayata geçirdik. Bu uluslararası 
proje bizim için çok prestijli bir 
çalışmaydı ve zorlukları olmasına 
rağmen projeyi bitirebilmek için 
büyük bir şevk ve özveriyle çalış-
tık.
Feyzi Şimşek ve İbrahim Dıvar-
cı’yla birlikte hazırladığımız bu 
kitapların yanı sıra bendenizin ilk 
kitabı “Dünya Mevlevihanelerine 

Yolculuk” ise 2012 yılında Kara-
tay Akademi Yayınevi tarafından 
yayımlandı ve bu kitabım aynı yıl 
Türkiye Yazarlar Birliği tarafından 
yılın gezi kitabı ödülüne layık gö-
rüldü. 
Daha sonra “Büyük Selçuklu Se-
yahatnamesi” (2016), “Dünden 
Bugüne Meram’daki Yer Adla-
rı” (2017), “Tarihin Tanığı Sille” 
(2018), “Yaşayan Konya Hafıza-
ları (Yusuf Küçükdağ-Derviş Ha-
san Yügrük-Kemal Pekçağlar)” 
(2022), “Yaşayan Konya Hafızaları 
(Esin Çelebi Bayru-Hatice Nuran 
Aker-Saime Yardımcı)” (2022), 
“Yaşayan Konya Hafızaları (Meh-
met Ali Uz-Hüseyin Öksüz-Recai 
Kıcıkoğlu)” (2023) ve “Yaşayan 
Konya Hafızası - Prof. Dr. Saim 
Sakaoğlu” (2023) kitaplarım ya-
yımlandı.
Konya tarihi üzerinde çalışırken 
sizi etkileyen; üzen ya da sevindi-
ren durumlar oldu mu?
Sizlerin de bildiği gibi Konya geç-
mişi asırlar öncesine dayanan eski 
bir başkent... Bir Selçuklu başken-
ti. Ecdadımız şehrimizin dört bir 
tarafını abidevî yapılarla donatmış. 
Bu yapılar asırlarca Konyalıların 
ve yolu Konya’ya düşen insanların 
ihtiyaçlarına cevap vermiş. Daha 
sonra bu yapılara Karamanoğlu ve 
Osmanlı dönemlerinde de onlar-
cası eklenmiş ve Konya dünyanın 
en gözde Türk-İslam şehirlerinden 
biri hâline gelmiş. Ama ne olduy-
sa olmuş ve asırlarca insanların 
ihtiyaçlarını karşılayan bu yapılar 
Cumhuriyet döneminde bazı hü-
kümetler ve yerel yönetimler ta-
rafından bilinçli ya da bilinçsiz bir 
şekilde yıkılıp tarumar edilmiş... 
Türbeler, medreseler, mescitler, 
hanlar, hamamlar yol açmak, mey-
dan yapmak gibi gerekçelerle yer-
le bir edilmiş. Bugün Selçuklu’dan 
kalan birkaç abidevî eseri çekip 
alıverseniz Konya’nın vaktiyle bir 
Selçuklu başkenti olduğuna kim-
seyi inandıramazsınız. Konya Sel-
çuklu kimliğini kaybetti. Konya bu 
anlamda çok kan kaybetti ve hâlen 
de kaybetmeye devam ediyor. 
Örneğin vaktiyle hem iç kalesi 
hem de dış kalesi olan Konya’da 
çocuklarımıza gösterebileceğimiz 
bir sur parçası bile kalmadı. Os-
manlı döneminde surlar adeta bir 
taş ocağı gibi kullanıldı ve buradan 
götürülen taşlarla kamu binaları, 
camiler inşa edildi. Surları sadece 
devlet değil Konyalılar da taş ocağı 
gibi kullandı. Konya tarihi konu-
sunda benim en çok üzüldüğüm 
hususlardan biri budur. Aslında 
Konya meseleleri hakkında anla-
tılacak daha çok şey var da hem 
sözü çok uzattık hem de bazı ko-

nuları anlatırsak fincancı katırlarını 
ürkütürüz... 
Kültürel sivil toplum faaliyetleri-
nin müdavimlerinden biri olarak, 
Konya’da bu sahada yapılan faali-
yetlerden bahseder misiniz?
Konya sivil toplum kuruluşları açı-
sından çok şanslı bir şehir. Anado-
lu’daki pek çok şehre göre Konya 
kültür-sanat açısından bereketli 
bir yer. Şehrimizde faaliyet göste-
ren dernek ve vakıflar içerisinde 
kültür-sanat derneklerinin de cid-
di faaliyetleri var. Özellikle Türki-
ye Yazarlar Birliği Konya Şubesi, 
Konya Aydınlar Ocağı, Selçukya 
Kültür Sanat Derneği, Hikmet İlim 
ve Sanat Derneği adeta şehrimizin 
gözbebekleridir. Burada bu alan-
da faaliyet gösteren her derneğin 
adını zikredemedim. Kültür-sanat 
alanında şehrimizde en fazla etkin 
olanları saydım. Tabii unuttuğum 
başka vakıf ve dernekler de faali-
yetler yapıyor. Vaktim oldukça bu 
kültür-sanat etkinliklerine dinleyi-
ci olarak katılmaya çalışıyorum. Bu 
etkinlikler sırasında pek çok yeni 
arkadaşla tanıştım, pek çok yeni 
bilgi öğrendim. Yıl boyunca dü-
zenlenen bütün bu etkinlikleri göz 
önünde bulundurarak Konya’nın 
ülkemizin en gözde kültür-sanat 
şehirlerinden biri olduğunu rahat-
lıkla ifade edebiliriz. 
Devam eden ya da çalışma pla-
nında olan projeleriniz var mı?
Yazarlarda, sanatçılarda, şairler-
de proje bitmez... Elbette şu anda 
elimizin altında olan çalışmalar, 
devam eden projeler var. Hâlen 
en önemli projelerimizden biri 
olan “Türklerin Mirası Projesi”ni 
tamamlamaya çalışıyoruz. T.C. 
Cumhurbaşkanlığı himayesinde, 
Konya Aydınlar Ocağı tarafından 
hayata geçirilen bu kapsamlı pro-
jede bendeniz de fotoğrafçı olarak 
görev yapıyorum. Proje kapsamın-
da belgeselin dört bölümü çekildi, 
kitapların ise altı cildi hazırlandı. 
Proje tamamlandığı zaman bir ta-
nıtım toplantısı düzenleneceği için 
henüz kitapların dağıtımı yapılmı-
yor. Kısmet olursa belgesel ve ki-
tap çalışmalarına bu yıl da devam 
edeceğiz. Bu arada vakit buldukça 
okumaya, yazmaya, fotoğraf çek-
meye devam ediyorum. Şu anda 
üzerinde çalıştığım bir hikâye ki-
tabı ve “Geçmişten Günümüze 
Konya’daki Yer Adları” kitabı var. 
Allah ömür verirse öncelikle bu 
iki çalışmayı tamamlamak istiyo-
rum. Tabii bu arada çok sevdiğim 
şehrimi fotoğraflamaya da devam 
ediyorum. Bana bu imkânı verdi-
ğiniz için size, Yenigün gazetesi yö-
neticileri ve çalışanlarına teşekkür 
ediyorum.

Konya’nın köklü bir Türk-İslam medeniyeti olmasına rağmen tarihin izlerinin bugün istenilen düzeyde olmadığını belirten Kültür Adamı Ahmet 
Kuş; “Cumhuriyet döneminde bazı hükümetler ve yerel yönetimler tarafından bilinçli ya da bilinçsiz bir şekilde yıkılıp tarumar edilmiş...” dedi

Konya’da tarih tarumar edilmiş!



Salih Sedat Ersöz 

Yusuf Güneş 1950 yılının Eylül 
ayında Elazığ’ın Palu ilçesi Çakırtaş 
köyünde dünyaya geldi. İlkoku-
lu köyü Çakırtaş’ta 1957 – 1962 
yılları arasında tamamlayıp hafız-
lık için Elazığ’a gitti. 1964 yılında 
hafızlığını tamamlayarak, hafızlık 
hocalarının yönlendirmesi ile Ela-
zığ İmam- Hatip Okulu’na başladı. 
1972 yılında Elazığ İmam Hatip 
Lisesi’nden mezun olduktan sonra 
yüksek tahsilini yapmak için Kon-
ya’ya geldi. 
1973 – 1978 yılları arasında Konya 
Yüksek İslâm Enstitüsü’nde eği-
tim gören Yusuf Güneş, öğrencilik 
yıllarında Alâeddin Camii İmam 
Hatibi olarak görev yaptı. Bir se-
çim öncesinde okumuş olduğu 
hutbeden dolayı Bardakçı Camisi-
ne tayin edildi. Yusuf Güneş, daha 
sonraki yıllarda bu süreci anlatır-
ken, “Dönemin müftüsünün aslın-
da kendisine böyle küçük bir ceza 
ile büyük bir iyilik yaptığını, bu 
ceza ile daha büyük bir kötülüğün 
önüne geçtiğini, bunu o dönemde 
gençliğin verdiği heyecanla tam 
kavrayamadığını ancak ileriki za-
manda fark ettiğini” söyler. 
Bardakçı ve Kurtuluş Camilerinde 
görev yapan Yusuf Güneş, Yüksek 
İslâm Enstitüsü’nden mezun ol-
duğu 1978 yılında evlenir. Bu dö-
nemlerde aynı zamanda MTTB ve 
Akıncılar teşkilatları başta olmak 
üzere çeşitli sivil toplum kuruluş-
larında İslâmi faaliyetlerde bu-
lunmuştur. 1980 yılında Beyşehir 
İmam Hatip Lisesi Meslek Ders-
leri Öğretmenliğine atanan Yusuf 
Güneş, ataması yapıldıktan he-
men sonra 12 Eylül 1980 darbesi 
olduğu için göreve başlayamaz. 
1981 yılında Beyşehir İmam Hatip 
Lisesi’nde öğretmenliğe başlayan 
Yusuf Güneş, öğretmenliğinin yanı 
sıra öğrencilerle özel olarak ilgile-
nir ve onların her türlü problemle-
rini çözmeye çalışır. 
Kendisinin öğrencilik yıllarında çe-
şitli sıkıntılarla karşılaşması ve teş-
kilatçı bir yapısı olması dolayısı ile 
öğrencilerin zorluklarını bilmekte-
dir. Kendisinin yaşadığı problemle-
ri öğrencilerinin yaşamaması için 
okumak amacıyla köylerden gelen 

çocukların daha iyi şartlarda kal-
masını temin etmek maksadıyla 
okulun yurt binasına kavuşturul-
masına gayret eder. Temeli atılan 
yurt binasının tamamlanıp bir an 
önce hizmete açılması için bizzat 
kendisi Beyşehir esnafını ve köy-
leri tek tek gezerek maddi imkân 
sağlamaya çalışır. Bina yapılsa da 
hizmete açmazlar diyenlere karşı, 
“Biz hazır edelim de açmayanlar 
utansın” diyerek amacından vaz-
geçmez. Kendisine yardım eden 
bir grup öğretmen ve öğrencilerin 
de çabaları ile yurt binası tamam-
lanır ve hizmete açılır. 
1987 yılında Milli Gençlik Vakfı 
bünyesinde hizmete açılan 160 ki-
şilik erkek öğrenci yurdu Beyşehir 
civarından gelerek çeşitli liselerde 
okuyan öğrencilerin büyük bir ih-
tiyacına cevap verir. Yusuf Güneş 
1995 yılında açılan 80 kişilik kız 
öğrenci yurdunun yapılmasında 
da büyük bir gayret ve emek sarf 
etmiştir. Yurtların sadece yapılma-
sı ve öğrencilerin yerleştirilmesi 
ile yetinmeyen Yusuf Güneş, bu 
öğrencilerin iaşesini temin etmek 
için de çalışmasına devam eder. 
Böylece köylerden gelen öğrenci-
lerin zaten maddi bakımdan zayıf 
olan ailelerine yük olmadan oku-
malarını sağlamak ve milletine, 
memleketine faydalı, dini ve milli 
değerlerle donanmış, inançlı, şu-
urlu bir neslin yetişmesi için büyük 
gayret göstermiştir. 
Bu hizmetlerin yanında, dışarıdan 
Emine Şenlikoğlu, Zeki Ceyhan, 
Mehmet Şevket Eygi gibi İslâmi 
camianın önde gelen isimlerini ve 
çok sayıda gazeteci ve yazarları da-
vet ederek Beyşehir’e gelmelerini, 
onların öğrencilerle buluşmalarını, 
sohbetlerini dinlemelerini temin 
etmek için gayret etmiştir. Ayrıca 
Mekke’nin Fethi, İstanbul’un Fet-
hi, Çanakkale Zaferi gibi günler-
de etkinlikler düzenlemek ve bu 
önemli günleri kutlamak için de 
yoğun faaliyetlerde bulunmuştur. 
Bu arada şunu da ekleyeyim. Mer-
hum Babacığım 1980 li yıllarda 
Konya Milli Gençlik Vakfı’nın yurt 
müdürlüğü görevini yürütüyordu. 
Beyşehir’de bulunan Yusuf Gü-

neş Hocamızın daveti ile bir hafta 
sonu babam, ben, bazı hocalar ve 
öğrencilerden oluşan kalabalık bir 
grupla birlikte bir otobüsle Bey-
şehir’e giderek söz konusu yurtta 
yapılan sohbetleri dinlemiş ve bir 
gece de kalmıştık. 
Yusuf Güneş 1997 yılında Konya 
Vakıflar Bölge Müdürlüğüne atan-
mış, 28 Şubat darbesinden sonra 
da 1998 yılında Karatay Belediyesi 
Teftiş Kurulu Başkanlığı görevine 
getirilmiştir. Daha sonra Karatay 
Belediyesi Başkan Yardımcılığına 
atanan Yusuf Güneş, 2003 yılına 
kadar bu görevde bulunmuş ve 
belediyeci olarak Konya’ya hizme-
te devam etmiştir. 
28 Şubat darbesinden sonra aynı 
anda Milli Gençlik Vakfı /AGD 
Konya Şube Başkanlığı görevi de 
tevdi edilen, yıllarca üstlendiği 
bu görevinde de imanlı, inançlı, 
millete, ümmete hayırlı nesillerin 
yetişmesi için büyük emek harca-
yan Yusuf Güneş bir süredir tedavi 
gördüğü hastanede 1 Aralık 2023 
Cuma günü 74 yaşında iken ebe-
diyete irtihal etmiş ve Rabbine 
kavuşmuştur. Merhum Yusuf Gü-
neş’in cenazesi Cuma namazını 
müteakip Köyceğiz Camii’nde kı-
lınan cenaze namazının ardından 

son yolculuğuna uğurlandı. Yusuf 
Güneş evli ve 4 evlat sahibiydi.

HAYATINI CİHAT 
ÇALIŞMALARINA ADADI

Merhum Yusuf Güneş’in cena-
ze merasiminde konuşma yapan 
Anadolu Gençlik Derneği Genel 
Başkanı Salih Turhan, “Yusuf Ağa-
bey ömrünü cihada adamış, hayır 
çalışmalarında bir an olsun dur-
mamış dava adamı bir insandı. Ne 
zaman Filistin ile alakalı bir çalış-
ma olsa elinden gelenin fazlasını 
yapmış hiçbir fedakârlıktan kaçın-
mazdı. 55 gündür Mescid-i Aksa, 
Filistin ve Filistin davası ile alakalı 
infak çalışmaları yapıyoruz. Bu ça-
lışmalarda birçok emanet bıraka-
rak katkıda bulundu. Peygamber 
efendimiz ‘Nasıl yaşarsanız öyle 
ölürsünüz’ buyuruyor. Yine Erba-
kan hocamız “Hayatı cihat olanın 
akıbeti şahadet olur” diyor. Aynı 
şekilde hem Peygamberimizin bu-
yurduğu hem Erbakan hocamızın 
söylediği gibi hayatını cihat çalış-
malarına adamış gayreti cihat olan 
kıymetli bir büyüğümüzdü. Biz 
çalışmalarına şahidiz. Rabbim rah-
met eylesin, makamı Cennet olsun 
inşallah” dedi.

MUHABBETİ ÇOK SEVERDİ
Anadolu Gençlik Derneği Genel 

Başkan Yardımcısı Mehmet Par-
lak da; “Yusuf Güneş ağabey ile 
beraber uzun yıllar çalışma yap-
tık. Allah ondan razı olsun. Tut-
tuğunu koparan bir başkanımızdı. 
Özellikle konuşmalarında İsrail ve 
Amerika’nın kahrolması için açık-
lamalarda bulunurdu. İlmi siyaseti 
iyi bilirdi. Beraberce iki defa Ra-
mazan umresi yaptık. Muhabbeti 
çok severdi. Erbakan hocamızın 
öğrettiği, “Cihad, kıyamete kadar 
sürecek ibadettir” hadisini çok an-
latırdı. Hafızdı. Şeriat ve Yahudiler 
ile ilgili ayetleri devamlı okurdu. 
Mekânı cennet olsun Allah rahmet 
eylesin” şeklinde konuştu.

HER ZAMAN ÖNCELİĞİ
 GENÇLER OLDU 

Milli Gençlik Vakfı Anadolu Genç-
lik Derneği Bölge Başkanlarından 
Bahri Kırışık ise, “Merhum Yusuf 
Güneş ile uzun yıllar çalıştık. Ken-
disinin yaptığı çalışmalara şahidiz. 
Yusuf Güneş dava delisi, dava 
aşığı bir Müslümandı. Her zaman 
davamızın daha ileriye gitmesi için 
düşünür bu minvalde çalışmalar 
yapardı. Her zaman ilk önceliği 
gençler oldu. Genç söz konusu 
olduğunda Yusuf Güneş için akan 
sular dururdu. Doğrudan hiç vaz-
geçmez, haksızlığa asla boylun 
eğmezdi. Bir yerde yanlış bir şey 
gördü mü sonucu ne olursa olsun 
doğru olanı söylerdi. Davasına sa-
dık, samimi bir Müslümandı. Da-
vasından hiç sapmadan, ömrü bo-
yunca canıyla malıyla hizmet etti. 
Rabbim kendisine rahmet etsin, 
mekânı cennet, makamı âli osun 
İnşallah” sözlerine yer verdi.

TAVİZSİZ BİR MÜSLÜMANDI
Benim de yakından tanıdığım, 
çalışmalarına, gayretlerine bizzat 
şahit olduğum bilhassa daha ön-
ceki yıllarda çok sık beraber oldu-
ğumuz Yusuf Güneş Hocamızla 
ilgili olarak kendisini çok yakından 
tanıyan ve en samimi dostları ara-
sında olan Abdurrahman Korkmaz 
Hocamız talebim üzerine şunları 
yazıp gönderdi: “Rahmetli Yusuf 
Güneş tam bir dava aşığı tavizsiz 
bir Müslümandı. Gözünü budak-
tan sakınmaz, davası için ne iş 
olursa olsun hemen işi yapmaya 

koyulurdu. Bu davaya canıyla ma-
lıyla hizmet etti. Hayır çalışmala-
rından bir an olsun geri durmadı. 
Gençlere çok önem verir onların 
gelişmesi, dava eri olarak yetiş-
mesi için elinden gelinin fazlası-
nı yapardı. Milli Görüş davasının 
gençlerin omuzlarınızda yükse-
leceğini bilir ve tüm çalışmaların 
gençler üzerine yapılması gerek-
tiğini söylerdi. Hedefinde gençlik 
vardı. Yusuf Hocamız inandığı 
davanın sevdalısıydı. Kudüs aşığı 
mücahit hocamızdı. Onu bazen 
İstanbul’un fetih kutlamalarında, 
bazen de Kuran-ı Kerim ziyafetle-
rinde Anadolu Gençlik Derneğinin 
Başkanı olarak canhıraş koşturdu-
ğunu görürdük. Yusuf Hoca inancı 
uğrunda malını ve canını seferber 
eden bir başkandı. Güneş Hoca-
nın gecesi gündüzü olmazdı. Ye-
ter ki bir faaliyet olsun koşarken 
şahit olurdunuz. Haydi Kudüs’e 
dense yok demezdi. Heyecanı do-
ruktaydı. Vefatından on gün önce 
Hamas’ın mücahitleri kaç siyonist 
öldürdü diye sormuştu. Etrafında-
kilere ümit, heyecan saçardı. Tila-
vette bulunduğu zaman ya hüküm 
ayetlerini okur yahut  hristiyanları 
ve yahudileri dost edinmeyin ayet-
lerini okur dinleyenleri uyarırdı. 
Bir defasında merhum Erbakan 
Hocamıza imam olduğunda hü-
küm ayetlerini okumuş namazdan 
sonra merhum Hocamız “ne de 
güzel okudun” demiştir.
Basın açıklamalarında kahrolsun 
İsrail, kahrolsun Amerika demek-
ten kaçınmazdı. Yusuf Hoca İmam 
Hatiplilere, arkadaşlarına, öğren-
cilerine, dostlarına karşı vefalı ve 
fedakârdı. Kimin ne sıkıntısı var-
sa çözmeye çalışırdı. Yusuf Hoca 
dertliydi, sevdalıydı. Bu sevda ile 
yaşadı. Bu dertle dünya hayatını 
tamamladı. Biz kendisinin çalış-
malarına şahidiz. Rabbim kendi-
sinden razı olsun. Ruhu şad olsun 
İnşallah.”
 Yusuf Güneş Hocamıza, biz de 
Allah’tan rahmet yakınlarına, se-
venlerine ve Milli Görüş camia-
sına sabr-ı cemil niyaz ediyoruz. 
Mekânı cennet, makamı âli olsun 
İnşallah.

Araştırmacı-Yazar Salih Sedat Ersöz’ün kalemiyle merhum Yusuf Güneş’i anlatan dostları ve dava arka-
daşları, merhum Güneş’in ömrünü İslam davasına adadığını ve gençlere çok önem verdiğini belirtiyor 

Tavizsiz bir Müslümandı



Ali Taşoluk 1970’li, 80’li 
yıllarda Konya’da “Arsacı” na-
mıyla ün yapmış, hayırsever 
bir insandı. Derbent’in Aylıde-
re yaylasında hüzünle başlayıp 
elemle devam eden hayatını 
Konya’da sürdürmeye karar 
verdiğinde, öksüz kalmış evlat-
larına ana şefkati arayışındaydı 
ve geleceğini de inşa ediyordu. 
Kovanağzı mahallesine bir ilko-
kul ve cami yaptırmadan önce 
onu, “Osman amca” diye bili-
yorduk ama nüfusta “Ali” ola-
rak kayıtlıymış. Hayırsever Ali 
Taşoluk’un hayat hikâyesini, 
oğlu Adnan Taşoluk ve yeğeni 
Ali Çayır ile konuştuk.

Ali amca, nerede ne zaman 
dünyaya gelmiş ve ismi Os-
man iken nasıl Ali olmuş, an-
latır mısınız?

ADNAN TAŞOLUK: Ba-
bam, 1923 yılında Derbent’e 
bağlı Aylıdere yaylasında dün-
yaya gelmiş.  Abisinin ismi Ali, 
babamın ismi Osman olarak 
konulmuş ama nüfus kâğıtları 
sonradan çıkarılmış. Ali amca-
mız askerde hastalanıp vefat 
edince dedem buna çok üzül-
müş ve askerlik çağı yaklaşan 
babamı nüfusa kaydettirirken, 
ölen oğlunun adının hatırası 
olarak, “Ali” diye yazdırmış. 
Bilhassa köylülerimizin Osman 
diye bildiği babam, resmi kayıt-
larda Ali idi.

O zaman Aylıdere’de okul 
olmayınca babam da okula gi-
dememiş. Okuma yazmayı İs-
tanbul’da askerlik yaparken, 
öğrenmiş. Yani asker deyimiy-
le, “Ali Okulu” mezunuydu. 

Konya’ya ne zaman taşın-
mışlar?

ADNAN TAŞOLUK: Ba-
bam ilk evliliğini Aylıdere’de 
yapmış. Ali Osman ve Yaşar 
abilerimle Hatice ve Ayşe abla-
larımız dünyaya geldikten son-
ra anneleri vefat etmiş. Dört 
çocukla kalan babamı ikinci 
defa evlendirmek istemişler. 
Konya’nın Alavardı semtinde 
oturan ve kızına talip oldukları 
Kazım Kalkancı, Konya’ya ta-
şınmasını şart koşunca babam, 
1962 yılında dört çocuğu ile 
göç etmiş. Keziban annemiz-
den de Adem, Zeki, Musa ve 
Durgül kardeşlerimiz var.

Kalabalık bir aileydiniz, 
sizin dünya sıranız ne zaman 
geldi?

Babam üçüncü evliliğini 
Ümmügülsüm annem ile yaptı 
ve kardeşim Ali ile ben dün-
yaya geldik. Önce hep birlikte 
Aşağı Kovanağzı’nda yaşadık. 
Sonra babam Selbasan cihetin-
de bahçe içine iki ev yaptırdı ve 
beraber yaşamaya devam ettik. 

Siz Ali amcanın hayatına 
dair neler biliyorsunuz?

ALİ ÇAYIR: Köyde yaşadığı 

yıllarda bizim köylülerin ekseri-
yeti gibi dayım da Ege illerinde 
tuğla ocaklarında çalışmış. As-
kerliğini İstanbul’da yapmış. 
Dört çocuktan dünyaya getiren 
ilk hanımı vefat edince, tekrar 
evlenmek üzere Konya’ya ta-
şındı ve ilk evini Alavardı’ya 
kendisi yaptı. Aynı zamanda iyi 
inşaat ustasıydı. İyi kerpiç ve 
ot tuğlası keserdi. Konya’ya ta-
şındığında geçimini sağlamak 
için kim zaman omzuna baltayı 
alıp odun pazarında odun kır-
mış, kimi zaman inşaat ustalığı 
yapmış. Bu sırada bir talibi çı-
kınca Alavardı’daki evini, tica-
ret yapmak için satarak Aşağı 
Kovanağzı Caddesinde aldığı 
arsaya ev yapıp oraya taşındı. 
O zamandan itibaren de Kova-
nağzı ve çevresinde arsa alıp 
satmaya başladı. Uzun yıllar bu 
işi yaptı, “Parselci ve Arsacı” 
diye nam saldı.

Ticari prensiplerinden bah-
seder misiniz?

ALİ ÇAYIR: Alım satım yap-
tığı bölge daha çok Meram’da, 
Kovanağzı civarıydı. Senetli 
sebepli işler yapmaz, bakkal 
defterine yazar gibi kayıt dü-
şer, parayı da taksitler halinde 
alırdı. Durumu sıkışık olanları 
zorlamaz, hatta bazı alacakla-
rından vazgeçtiği de olurdu.

Mahalle muhtarlığı yaptı-

ğını da hatırlıyorum, hangi yıl-
lardı acaba? 

ALİ ÇAYIR: Doğru, 1980’li 
yılların başından itibaren yanıl-
mıyorsam iki dönem Küçük Ko-
vanağzı muhtarlığı yaptı.

Ömrünü geçirdiği ve he-
men hemen herkesi toprak sa-
hibi yaptığı Kovanağzı’nda bir 
okul ve bir cami inşa ettirdi. 
Başka hayır hasenat işleri de 
var mıydı?

ALİ ÇAYIR: Kovanağzı’nın 
evveliyatı bağ evleri ve tarım 
arazisi olduğundan yakın böl-
gede okul yoktu. Bağ sahipleri 
güz mevsiminde şehir evlerine 
taşındığı için okula ihtiyaç ol-
mamış. Ama yaz-kış yerleşimi 
arttıkça çocuklar uzak okullara 
gitmek zorunda kaldı. Bir kısmı 
Alparslan İlkokuluna, bir kısmı 
Selçuk İlkokuluna yürüyerek 
gidip geliyordu. Karda kışta her 
gün dört-beş kilometre yürü-
yen çocukları bu eziyetten kur-
tarmak için, şimdi Ali Taşoluk 
Okulu’nun olduğu araziyi, hisse 
sahibi bazı komşular bağışladı. 
Ali Taşoluk da Çakılharman-
lar Caddesindeki bu yere beş 
derslikli Ali Taşoluk İlkokulu-
nu yaptırıp Milli Eğitime hedi-
ye etti. İnşaatına 1980 yılında 
başlanan okul 1981’de eğitim 
öğretime açıldı. Okulun açılış 
törenine dönemin Konya Valisi 

ve Belediye Başkanı Lütfi Fikret 
Tuncel ile 2. Ordu Komutanı 
Bedrettin Demirel ile şehrin di-
ğer protokol üyeleri de katıldı. 
Vali Lütfi Tuncel ile Orgeneral 
Demirel, kendisine bir teşekkür 
belgesi takdim etti. Ali Taşoluk, 
Kovanağzı’nda açılan ilk ilkokul 
oldu. Geniş bahçesi olan oku-
la daha sonra ek bina yapıldı, 
ikinci kat çıkıldı. Bu sene de 
eski bina yıkılıp dört katlı bir 
bina inşa edildi. 

Okulun karşı yakasında da 
onun yaptırdığı cami var. Bu 
iki eser sayesinde o bölge ma-
hallenin merkezi oldu, değil 
mi?

ALİ ÇAYIR: Mahalle bü-
yümekte olduğu için bağ ara-
larındaki eski camiler yetersiz 
kalıyordu. Hem; bir mahalle-
nin merkezinde mühür gibi bir 
cami de olmalıdır. Dayım da, 
Çakılharmanlar Caddesi ile 
Babalan Caddesi kavşağına iki 
katı bir cami yaptırdı. 1978 yı-
lında inşaata başlandı ve hızlı 
bir şekilde tamamlandı. Zemin 
kat yaz kursu olarak düzenledi. 
Caminin giderlerini karşılamak 
için de cadde üzerine beş tane 
dükkân inşa ettirip derneğe 
verdi. Yaptırdığı okula kendi adı 
verildiği için Camiye “Çakılhar-
manlar Cami” adının verilmesi-
ni istedi. Hayır-hasenatının dile 
gelmesini pek istemezdi. Üç ay-
lar geldiği zaman, bütün kandil 
günlerinde Çakılharmanlar Ca-
miininde mevlid okutur, şerbet 
ve naneli şeker ikram ederdi. 
Ali Taşoluk’un vefatından son-
ra mahallede bu geleneği yaşa-
tan olmadı. Bir de; Meram’da 
bir mezarlığın ihata duvarını 
yaptırmıştı. Uzun yıllar önce 
yapıldığı için günümüze ulaş-
mamış olabilir. Yanılmıyorsam, 
Anasultan Mezarlığına duvar 
yaptırmıştı. Cami, Kur’an kursu 
inşaatına yardım için gelenleri 
boş çevirmezdi. 

Amcazadesi Osman Taşo-
luk Derbent’te bir külliye in-
şaatına başlamıştı. Ali Taşoluk 
da bu inşaata maddi yönden 
destek verdi. 1990'lı yıllarda 28 
Şubat sürecinde o inşaat ama-
cına ulaşmadı, yarım kaldı. Fa-
kat sonraki yıllarda İmam Hatip 
Lisesi olarak hizmete açıldı ve 
emekler boşa gitmemiş oldu.

Babanızın vefatını anlatır 
mısınız?

ADNAN TAŞOLUK: Babam 
2000 yılının şubat ayında bron-
şite tutuldu. Hastanede biraz 
tedavi oldu ama nefes darlığı 
sorunu düzelmedi. 19 Şubat 
günü 77 yaşındayken vefat etti. 
Cenazesini, o yıllarda mahalle-
mizin tek kabristanı olan, Lale-
bahçe Karakolunun arkasındaki 
Bedir Mezarlığına defnettik. 

Allah rahmet eylesin. 

Bir dönem Konya’nın şöhretli emlakçılarından olan merhum Ali Taşoluk, 
Kovanağzı’na bir İlkokul ve Cami yaptırarak ardında önemli eserler bıraktı

En çok da çocuklar 
dua etti Ali Taşoluk’a! 

Mustafa GüdenAli Taşoluk

Merhum Ali Taşoluk. 

Çakılharmanlar Camii.

Adnan Taşoluk. Ali Çayır. 

Ali Taşoluk İlkokulu eğitim-öğretim faaliyetlerini sürdürüyor. Merhum Ali Taşoluk’a şilt takdim edilirken. 

Merhum Ali Taşoluk ve oğlu Adnan Taşoluk. Merhum Ali Taşoluk.



Muhammed Esad Çağla

ESADER’in hayırsever gönüllü-
lerinin katkılarıyla 2015 yılında 
inşa edilen ESADER Valide Sul-
tan Külliyesi Kur’an öğrenme 
çağındaki bireylere modern im-
kânlarla tahsil gördüğü yatılı bir 
mekân konumunda.  ESADER 
Valide Sultan Küllisinde bulunan 
150 yatak kapasiteli yatakhane 
ve 26 derslikli Proje hafızlık yatılı 
erkek Kuran Kursu 2016 yılı Eylül 
ayı itibariyle eğitim öğretim faa-
liyetlerine Selçuklu Müftülüğü-
müz bünyesinde başladı.  Şehit 
Abdullah Tayyip Olçok İmam Ha-
tip Ortaokulu ile birlikte Hafızlık 
programı yürüten kursta Arapça 
ve Kıraat sınıfları bulunmakta, 
öğrencilere hafızlık yaptırılmakta 
ve Kur’an-ı Kerim ilimleri okutul-
maktadır.  Çocukların yaş grupla-
rına göre eğitim programları ta-
kip edilmekte; drama, spor, zekâ 
oyunları gibi aktivitelerle eğitim 
programı çeşitlendirilmektedir. 
Tesislerde kursiyer öğrencilerin, 
iyi bir eğitimin yanında hoşça va-
kit geçirmelerini sağlamak ama-
cıyla akıl ve zeka oyun bölümleri, 
halı saha, masa tenisi gibi oyun 
imkanları bulunmakta.
Öncelikle sizleri tanıyabilir mi-
yiz?
İsmim Mehmet Akif Karataş, 
aslen Karamanlıyım. İlk ve or-
taokulu Karaman’da okuduktan 
sonra hafızlık eğitimi amacıyla 
İstanbul’da bulunan Alemdağ 
Kuran Kursu’na başladım. Ha-
fızlığımı bitirdikten sonra liseyi 
Kadıköy İmam Hatip Lisesi’nde, 
üniversite eğitimini de Marmara 
İlahiyat Fakültesi’nde tamamla-
dım. Şuan da Diyanet İşleri Baş-
kanlığımıza bağlı olarak hizmet 
vermekte olan ESADER Valide 
Sultan Kuran Kursu’nda yönetici 
olarak görev yapmaktayım.
Kursunuz hakkında bilgi verebi-
lir misiniz?
Kursumuz 2016 yılında eğitim 
faaliyetlerine başlamış olup, 5’i 
akıllı tahtalı olmak üzere 26 sı-
nıf, konferans salonu, 400 kişilik 
yemekhane, tatbikat camii, halı 
saha, oyun odaları gibi birçok 
imkanı öğrencilerimize sun-
maktadır. Ayrıca 18 kadrolu Ku-
ran Kursu hocamız ile birlikte 7 
görevlendirme imam-hatip, 1 
psikolojik danışman, 15 perso-
nel öğrencilerimize hizmet için 
fedakarca görev yapmaktadır. 
Kursumuzun tüm iaşe ve ibate 
giderleri kısa adı ESADER olarak 
bilinen derneğimiz tarafından 

karşılanmaktadır.
Kursunuzda şu ana kadar kaç 
öğrenci eğitim aldı devam eden 
öğrenci sayınız nedir?
Kursumuz açıldığı günden beri 
binleri aşan sayıda öğrenciyi hiz-
met vermiştir. Hali hazırda da 
275 öğrenci kursumuzda eğitim 
almaktadır. Bu sayı yaz aylarında 
çok daha fazla olmaktadır.
Bünyenizde hafızlık eğitimi alan 
öğrencilere eğitimleri ne şekilde 
sunuyorsunuz?
Kursumuzda eğitim 4 aşamada 
değerlendirilmektedir. İlk aşama 
giriş seviyede Kur’an-ı Kerim 
eğitimini ve Temel Dini Bilgiler 
derslerini kapsayan ihtiyaç odaklı 
diye tabir edilen 3. Ve 4.sınıf tale-
belerine yönelik eğitimdir. İkinci 
aşamamız 5. sınıfa giden öğren-
cilere yönelik daha yoğun bir şe-
kilde Kur’an-ı Kerim eğitiminin 
ve diğer alan derslerinin olduğu 
hafızlık hazırlık aşamasıdır. Bu 
sınıfta öğrenci aynı zamanda 

öğrenci öğleden sonra okul ders-
lerine proje ortağımız Şehit Ab-
dullah Tayyip Olçok İmam Hatip 
Ortaokuluna devam ederek aka-
demik hayatını da sürdürür. Yapı-
lan çeşitli sınavlar ve komisyonlar 
neticesinde başarılı olan talebeler 
artık 3. Aşama dediğimiz hafızlık 
dönemine başlamış olur. Hafızlık 
eğitimini tamamladıktan sonra 
hem akademik anlamda başarılı 
olması adına hem de hafızlıkları 
pekiştirmek adına çeşitli çalışma-
lar planlanmaktadır.
Kursunuzda eğitim alan öğren-
cilere yönelik gerçekleştirdiğiniz 
sosyal ve kültürel faaliyetler ne-
lerdir?
Kursumuzda bulunan öğren-
cilerimize hafızlık eğitimlerini 
alırken kültürel, sportif ve kişisel 
olarak da gelişmeleri için birçok 
faaliyet yapıyoruz. Ayrıca kurs 
bünyemizde bulunan kütüpha-
nemiz öğrencilerimize hizmet 
vermektedir. Çocuklarımız bu-

rada hafızlık eğitimiyle birlikte 
kitap okuma alışkanlıklarını pe-
kiştirme ve genel kültürünün 
arttırılmasına önem veriyoruz. 
Kütüphanemizde 7500’den fazla 
kitap hocalarımızın, öğrencile-
rimizin, mezunlarımızın ve per-
sonelimiz hizmetindedir. Bun-
ların arasında Kur’an-i Kerim, 
tefsir, fıkıh, hadis, İslam tarihi 
gibi kitapların yanında edebiyat, 
uluslararası ilişkiler, tarih, çeşitli 
alanlar ile ilgili ansiklopediler ve 
çocuk kitapları da mevcuttur. İki 
ay üst-üste aynı kütüphane uy-
gulamasını kullandığımız 16.000 
fazla kütüphane arasında en faz-
la kitap okuyan birinci kütüpha-
ne olduk. Çocuklarımıza sadece 
kitap okutturmuyor, okudukları 
kitaplar üzerine bire bir incele-
meler yapıyor, hatta bu ve diğer 
konular üzerinden yazılar yazdı-
rıyoruz. Böylece sadece okuma 
değil, anlama tahlil etme ve yaz-
ma kabiliyetlerini de geliştirme-

ye çalışıyoruz. Kütüphanemizde 
başarılı olan öğrencilerimize de 
belirli aralıklar ile hediye takdimi 
gerçekleştirmeyi de ihmal etmi-
yoruz. Ayrıca müftülüğümüzün 
organizesinde çeşitli seminerler, 
mübarek gün programları, Ra-
mazan’da iftar ve sahur organi-
zeleri, il içi, il dışı gezi program-
ları düzenlenmekteyiz.
Kursunuzun başarıları hakkında 
bilgi verir misiniz?
Pandemi dönemi de göz önüne 
alınarak şuana kadar 73 hafız 
mezun edilmiştir. Ayrıca birçok 
talebemiz, yeterli ölçüde Kuran 
ve ilmihal eğitimi alarak kursu-
muzdan mezun olmuştur. Bu sü-
reçte öğrencilerimiz Ezanı Güzel 
Okuma, Hafızlık ve Kur’an-ı Ke-
rim Güzel Okuma yarışmaların-
da derecelere girmişlerdir.
Hafızlığın önemi hakkında neler 
söylersiniz?
Peygamber-Sallâllâhu aleyhi ve 
sellem- Efendimiz buyurdular: 

“Kim Kur’ân’ı okur, onu güzelce 
ezberler, helâlini helâl, haramı-
nı haram kabul eder ve bunlara 
uyarsa, Allah bu sayede o kim-
seyi cennetine koyar. Ailesinden 
hepsi cehennnemi hak etmiş on 
kişiye şefaat etme hakkı verir.” 
Evlâtlarımıza Kur’ân’ı öğretmek 
sûretiyle onlara en büyük ha-
zineyi bahşetmiş oluruz. Onlar 
yüklendikleri bu paha biçilmez 
emânet sâyesinde Allâh ve Rasû-
lü’nün sevdiği kimseler hâline 
gelirler. Nitekim Rasûlullâh -sal-
lâllâhu aleyhi ve sellem-, Kur’ân 
ehlini her şeyin üzerinde tutmuş, 
onlara dâimâ kıymet vermiştir. 
Allâh Rasûlü’nün ve ashâbının 
Kur’ân’ı bilen, ahkâmıyla amel 
eden kimselere gösterdiği ihti-
mam sebebiyle nesillerimizin 
Kur’ân’ı öğrenmeleri ve onun 
feyzine nâil olabilmeleri için can-
hıraş bir gayret içerisinde olma-
lıyız. Unutmamalıyız ki Kur’ân’a 
karşı gösterilen ihmâl kadar in-
sanın mânevî hayatını karartan 
başka bir hatâ yoktur. İstikâmet 
üzere yaşayarak Allâh ve Rasû-
lü’nün râzı olduğu bir ümmet 
kıvamına erişebilmek için başta 
kendimiz, evlatlarımız ve toplum 
olarak Kur’ân kültürüne sâhip ol-
malıyız. Zîrâ Kur’ân-ı Kerîm bize 
hayatın her safhasında ilâhî bir 
rehberdir. Cenâb-ı Hak şöyle bu-
yurmaktadır: “Gerçekten Biz, in-
sanlar düşünüp akıllarını başları-
na alsınlar diye bu Kur’ân’da, her 
türlüsünden temsiller getirdik.” 
(ez-Zümer, 27) Kur’ân’ın üçte 
birinden fazlası peygamberlere 
ve onların ibret verici kıssalarına 
âittir. Her mü’minin kalbi dâima 
Kur’ân’la hemhâl olmalı, kendi-
ne âit problemlerin çözümünü 
Kur’ân’da bulmalıdır. Zîrâ Kur’ân, 
her derde devâdır.
Türkiye’deki hafızlık çalışmala-
rını nasıl görüyorsunuz? Konya 
bu konuda başarılı mı?
Ülkemizde örgün eğitimle birlikte 
hafızlık yapma imkanı ortaya çık-
tıktan sonra hafızlık çalışmaları 
halkımız tarafından daha yoğun 
bir şekilde teveccüh görmeye 
başladı. Konya’da bu noktada ha-
fızlık müesseseleri ile Türkiye’de 
mümtaz bir yer edindi. Önde ge-
len faaliyetlere imza attı. Mezun 
sayıları ile adını sürekli en ön 
sıralara yazdırdı. Son dönemde 
Başkanlığımızın başlatmış oldu-
ğu ‘Kuran-ı Anlama Programı’ ile 
de hafızlık sonrası olan süreçteki 
eksiklikte giderilmiş oldu.

ESADER’in hayırsever gönüllülerinin katkılarıyla 2015 yılında inşa edilen ESADER Valide Sultan Külliyesi Kur’an öğrenme 
çağındaki bireylere akademik ve hafızlık eğitimini birarada verirken, çeşitli aktivitelerle eğitim programı çeşitlendiriliyor 

Hafızlık ve akademik eğitim birarada 
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GÜVENİLİR VE DOĞRU 
HABERİN ADRESİ

www.konyayenigun.com

ELEMAN İLANI ÇÖZÜM 
MERKEZİ 444 51 58

Personel sıkıntınıza çözüm üretiyor, ihtiyacınız olan 
eleman talebinizi gerekli tüm bölgelere ulaştırıyoruz.

•  
•  
•  

BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMIZLIKÇI ELAMANI

- GAZALTI VE ELEKTRIK 
KAYNAKÇILARI - 18-35 YAŞ

- ELEKTRIKÇI (SEYAHAT
 ENGELI OLMAYAN) - 18-35 YAŞ

* İyi derecede Autocad kullanmasını bilen
* Office programlarına hakim

* Kumanda kontrol panosu projelerini reelde 
uygulayabilen

* Elektriksel teknik ingilizceye hakim
* Esnek çalışma saatlerine ayak uydurabilen

* Üniversitelerin Elektrik Elektronik Mühendisliği, 
Mekatronik Mühendisliği bölümlerinden mezun

* Askerlik ile ilişkisi bulunmayan

- VINÇ MONTAJCISI (KAYNAKÇI) 
(YÜKSEKTE ÇALIŞABILEN

SEYAHAT ENGELI OLMAYAN) - 18-35 YAŞ

Adres: 4. O.S.B. 404 nolu Sk. No: 2  Selçuklu/KONYA

TEL: 444 75 92

Abdullah Çimen Özfatihler 
Vinç Mak. San. ve Tic. Ltd. Şti.’nde

VİNÇ SEKTÖRÜNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;
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Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

ADAYLARIN ŞAHSEN
BAŞVURMALARI GEREKMEKTEDİR.

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

ALINACAKTIR

KAYNAKÇI

VASIFSIZ BAY- BAYAN 
ELEMANLAR

HİSAR 1 TOPLU İŞYERİ KOOPERATİFİ 
Tamamı 4 Blok 22 adet sanayi dükkanı

250 m²  kapalı 250 m² açık
500 m² ortak alan, Toplamda 1000 m² arsa payı

Ada Parsel Bilgisi Konya, Karatay, Tatlıcak Mahallesi, 
24647 ada 6 Parsel (10.000 m²) 
24647 ada 7 Parsel (12.121 m²)

SınıSınırlı Sayıda üye alınacaktır.

İletişim 0532 561 12 03 
www.histowers.com
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Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

ADAYLARIN ŞAHSEN
BAŞVURMALARI GEREKMEKTEDİR.

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

"KAYNAKÇI"
"FORKLİFT 

OPERATÖRÜ"
"VASIFSIZ BAY- BAYAN 

ELEMANLAR"
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Konya'nın efsane 
futbol adamları
11- Seydi Kolcu

Konya’da futbol tarihine iz bırakan isimlerden birisi ise Balan lakabı alan Seydi Kolcu, oldu. Kolcu, 1938 yılında Genç-
likspor’da ilk defa forma giyme başarısı gösterirken, her iki ayağını da sağlam kullanabilen oyuncuların başında geldi
Konya Yenigün Gazetesi olarak, 
şehrin futbol kültürüne damga vur-
muş isimleri gündeme getirmeye 
devam ediyoruz. Konya’nın futbol 
tarihine damga vurmuş isimlerden 
birisi Seydi Kolcu oldu. Kolcu, Ak-
şehir’de futbol hayatına başladı. 
Yugoslavya topraklarında doğan ve 
henüz 3 yaşındayken ailesi ile bir-
likte Akşehir’e gelen Seydi Kolcu, 
1921 yılında dünyaya geldi. 
İLK MAÇINA 1938 YILINDA ÇIKTI

Kendisine Balan ismi takılan Sey-
di Kolcu, Belanaga Gaziokulu’nda 
öğrenciyken Hocazadelerin bah-
çesinde top oynamaya başlamış. 
Zamanla Demirpençe diye bir takım 
kurmuşlar. Dönemin kütüphane 
müdürü Bedrettin Ulukan, Genç-
likspor’un aynı zamanda genel sek-
reterliğini yürütüyordu. Böylece ilk 
maçına 1938 yılında Gençlikspor’da 
çıktı. İlk maçını Afyon Kocatepe ta-
kımına karşı oynadı. O maçta 1-0 
galip gelmişlerdi. 1942 yılında Kon-
ya Aslanlı Kışla’da bulunan Ordu 
Donatım Birliği’ne katılana kadar 
Gençlikspor formasını giydi. 

İKİ AYAĞINIDA SAĞLAM 
KULLANIYORDU

1945 yılında vatani görevini tamam-
ladı. Ardından çok özlediği Genç-
likspor’a geri döndü. 1952 yılında 
Afyon Çetinkaya İdmanyurdu’nu 
1-0 yendikleri maça kadar futbol 
hayatına devam etti. Tam 14 yıl 
boyunca futbol oynadı. Seydi Kol-
cu’nun futbol hayatındaki en büyük 
özelliklerinden birisi ise her iki aya-
ğını da sağlam kullanabilmesiydi. 

ÖNEMLİ BAŞARILARA İMZA TTI
Gençlikspor forması altında önemli 
başarılara imza atan Seydi Kolcu, 
antrenmanlarını düzenli yapardı. 
Kolcu futbol antrenmanı dışında, 
ekstra olarak koşulara katılırdı. Hobi 
olarak boksörlük yapardı. İp atlama-
yı da ihmal etmezdi. Dönemin her 
takıma karşı gol atma başarısı gös-
teren Kolcu, Gençlikspor’a ilk adım 
attığında kendisinden yaşça büyük 
oyuncular arasında kadroya girmeyi 
başarmıştı. 

KENDİSİNDEN YAŞCA BÜYÜK
 İSİMLER VARDI 

Gençlikspor’da o dönem 1938 yıl-

larında Çekirce Ömer, Kemal Sür-
meli, Orman Muharrem, Mahmut 
Öncel, Mustafa Çelik, gibi önemli 
isimler yer alıyordu. Kolcu, futbol 
hayatında bu isimlerden birçok şey 
öğrenmeyi başarmıştı. 

EVLATLARINI BIRAKMAK
 İSTEMEDİ

Akşehir’de futbol hayatını sür-
dürdüğü dönemde Seydi Kolcu, 
o dönem Fenerbahçe’den teklifte 
almıştı. 
1948 yılında İstanbul’a ziyarete 
giden Kolcu, kendisini o dönem 
futbol adamları Fenerbahçe’ye 
götürmüştü. Kulüp lokalini Fener-
bahçe’de Ahmet Erol, işletiyordu. 
Fenerbahçe’de denemeye çıktı ve 
dönemin antrenörü Molnar, ken-
disini çok beğenmişti. Kendisi 
için kal denmesine rağmen Kolcu, 
Akşehir’deki evlatlarını bırakmak 
istemedi ve bu teklifi nazikçe geri 
çevirmişti. 
Not: Verdiği değerli bilgilerden 
ötürü Konya’nın emektar gaze-
tecisi Nail Bülbül’e çok teşekkür 
ediyoruz

Seydi Kolcu, Akşehir başta olmak üzere Konya’da tanınır bir futbolcu olmayı başardı. 

19 Mart 1932 yılına ait olan bu karede ise Gençlikspor Akşehir İdmanyurdu ile 2-2 berabere 
kalmıştıolmayı başardı. 

1 Mayıs 1931 tarihinde Akşehir İdmanyurdu Afyon’u 5-1 yenmeyi başarmıştı. 

Cumhuriyet Bayramı nedeniyle Akşehir’deki Alay Takımı gösteren bir kare1927 yılında Akşehir İdmanyurdu Takımı kuruldu

İki ayağı da sağlam basıyordu!

aktassonic42@gmail.com
SAMET AKTAŞ
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Beşiktaş, Fenerbahçe ve Gala-
tasaray’dan sonra şampiyonluklara 
ambargo koymuş takımlarından birisi de 
Trabzonspor… 
Trabzonspor’un bir özelliği ise Anadolu 
takımı olması… 
Dolayısıyla da, bordo-mavili ekibe bir 
sempati duyuldu… 
Anadolu, Trabzonspor’dan sonra 
Bursaspor’un şampiyonluğu ile de 
gururlandı… 
Timsahlar, Anadolu’dan çıkan ikinci 
şampiyon takım oldu… 
Ama gel görün ki, şampiyon Bursaspor 
bugünlerde 3. Lige doğru yürüyerek 
değil, koşarak gidiyor! 
Süper Lig’de şampiyonluk görmüş bir 
takım, bugün “buharlaşmak” üzere… 
Türk futbolunun önemli kilometre taş-
larından biri olan Bursaspor, bir mucize 
olmazsa 61 yaşına TFF 3.Lig’de girecek! 
Ne acı değil mi?  
Bundan tam 61 yıl önce, yani 1 Haziran 
1963’de Acar İdmanyurdu, Pınarspor, 
Çelikspor, İstiklal ve Akınspor’un birleş-
mesiyle kurulan Bursaspor, o günden bu 
yana hem Bursa, hem de Türk futbolu 

açısından önemli bir yere sahip oldu… 
Kulübün armasındaki beş küçük yıldız, 
Bursaspor’u kuran beş amatör spor 
kulübünü simgelemekte…. 
Renklerini Uludağ’ın beyazı, Bursa 
ovasının yeşilinden alan Bursaspor, 
geride kalan 60 sene içerisinde 1 Süper 
Lig şampiyonluğu, 1 Türkiye Kupası, 2 
Başbakanlık Kupası ve 2 de 1. Lig şampi-
yonluğu yaşadı… 
Anlayacağınız; müzesi de önemli kupalar-
la dolu… 
1974-75 sezonunda Avrupa Kupa 
Galipleri Kupası’na katılan Bursaspor 
çeyrek finale kadar yükselip dünya devi 
Dinamo Kiev’e elenerek Avrupa beşinciliği 
elde etti… 
1986-87 sezonunda Avrupa Kupa Galip-
leri Kupası’nda ilk turunda Hollanda’nın 
Ajax takımına elendi ve Ajax o sezon 
Avrupa şampiyonu oldu… 
Yeşil beyazlı takım 2009-2010 sezonunda 
Süper Lig şampiyonu olmayı başararak 
Türk futbol tarihini adeta yeniden yazdı…  
Ülkemizi Şampiyonlar Ligi’nde temsil 
eden ve üst üste 5 yıl Avrupa kupalarında 
boy gösteren yeşil beyazlı kulüp 2018-

2019 sezonunda ne yazık 
ki bir kez daha Süper Lig’e 
veda etti… 
İsterseniz “efsane başkan” 
deyin, isterseniz “şampiyon 
başkan” deyin, ne derseniz 
deyin, İbrahim Yazıcı ile 
2010’da Süper Lig şam-
piyonu olan ve üzerindeki 
borç yükünden neredey-
se tamamen kurtulan 
Bursaspor, Yazıcı’nın 2013 
yılında vefat etmesinin 
ardından göreve gelen yönetimlerin 
hesapsız kitapsız yaptıkları transferler 
sonucu adeta borç batağına sürüklendi… 
Bursaspor, son 10 yılda oyuncu satışın-
dan 42 milyon euro bonservis geliri elde 
etmesine rağmen bugün 1,5 milyar lirayı 
bulan borcu ve 2 yıldır transfer tahtasının 
kapalı olması nedeniyle tamamı altyapı-
sından yetişmiş U17-U19 takımı ağırlıklı 
oyuncularıyla 2.Lig’de düşme hattında 

bulunuyor! 
Önce 1.Lig, sonra 2.Lig’e 
düşen Türk futbolunun 
5 numaralı şampiyonu 
Bursaspor, İbrahim Yazıcı 
dönemi sonrasındaki yö-
netimler tarafından adeta 
soyup soğana çevrildi… 
Geçen sezon başında 
kimsenin aday çıkmaması 
üzerine başkanlığa adaylı-
ğını koyan ‘amigo başkan’ 
Recep Günay’ın şehirden 

yükselen tüm kongre kararı al çağrılarına 
ve kulüp üyelerinden 1000’in üzerinde 
imza toplanmasına ve mahkemeye 
başvurulmasına dahi kulaklarını tıkayıp 
Özer Hurmacı, Enver Cenk Şahin, Hasan 
Ayaroğlu ve Kubilay Sönmez’i gönder-
mesi Bursaspor’daki çöküşü daha da 
derinleştirmiş… 
Futbolculara ödeme yapmayan, kulüp 
lisans alamadığı için TFF’den 3 puan 

silme cezası gelmesini dahi önleyemeyen 
Recep Günay kulübün hakkını arıyorum 
diyerek eski yöneticilere davalar açmaktan 
başka bir şey yapmamış… 
Bursaspor’dan en büyük alacaklı gözüken 
eski başkanlardan Ali Ay’ın kongre çağ-
rılarını da dava tehditleriyle geri çeviren 
Recep Günay Aralık ayı sonunda Ocak ayı 
için olağanüstü kongre kararı alsa da iş 
işten geçmiş! 
Üstüne üstlük devlete olan vergi ve SGK 
borçlarının taksitlerinin ödenmemesi 
üzerine yapılandırmaların bozulması 
kulübün sırtına en az 100 milyon lira daha 
yük bindirmiş… 
Bursaspor’un efsane kaptanlarından 
Sinan Bür’ün başkanlığında yeşil beyazlı 
formayı yıllarca giymiş futbolculardan 
oluşan yeni yönetim 21 Ocak’ta göreve 
seçilse de önlerinde ne transfer tahtasını 
açmaya, ne zaman ne de maddi imkan 
olmayınca yola mevcut oyuncularla 
devam edildi… 
FIFA’daki 21 dosyadan dolayı 300 milyon 
lira borcu bulunan 
Bursaspor’un akıbetinin ne olacağını 
kimse bilmiyor… 

Eski yöneticilere, devlete, eski futbolcu-
lara, bankalara toplamda 1,5 milyar lirayı 
bulan borçla 3.Lig’in yolunu tutmaya 
hazırlanan Bursaspor’da kurtuluş umudu 
olarak şirketleşme gösteriliyor… 
İnanılacak gibi değil… 
Şampiyonluk yaşamış, Avrupa kupa-
larında Türkiye’yi en iyi şekilde temsil 
etmiş Bursaspor’un bu durumu, açık 
konuşmak gerekirse bana Konyaspor’u 
hatırlattı… 
Allah göstermesin, lige tutunamaz da, bir 
alt lige giderse Konyaspor, Bursaspor’dan 
daha acınacak bir hale gelir… 
Onun içindir ki, şehri seven herkes 
Konyaspor’u bir şekilde sahiplenmeli ve 
takımın yanında olmalı. 
Bursaspor’la ilgili yaşananları, daha doğ-
rusu kötü süreci, Bursalı spor gazetecisi 
arkadaşım Erdal Akçay, anlattı… 
Ve öyle şeyler söyledi ki, insanın aklı 
durur… 
Laf arasında da, “Konyaspor’a sahip çıkın, 
ne yapıp edin, bu lige tutunun, sonra sizin 
sonunuz da bizim gibi olur” dedi… 
Haklı mı? 
Hem de yerden göğe kadar.

KONYASPOR, BURSA GIBI OLMASIN!

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Allah bereket versin!
TÜMOSAN Konyaspor, deplasmanda karşı karşıya geldiği Fatih Karagümrük ile 1-1 berabere 
kaldı. Yeşil beyazlılar maçta öne geçmesine rağmen skoru koruyamadı ve 1 puana razı oldu

TÜMOSAN Konyaspor, deplas-
manda karşı karşıya geldiği Fatih 
Karagümrük ile 1-1 berabere kaldı. 
Yeşil beyazlılar maçta öne geçme-
sine rağmen skoru koruyamadı ve 
1 puana razı oldu. Süper Lig’de he-
yecan kaldığı yerden devam ediyor. 
Bu sezon Teknik Direktör Fahridun 
Omerovic, yönetiminde ligde kalma 
mücadelesi veren Anadolu Kartalı 
TÜMOSAN Konyaspor, deplasman-
da İstanbul ekibi Fatih Karagümrük 
ile karşı karşıya geldi. Alt sıralardan 
kurtulma mücadelesi veren yeşil 
beyazlılar Fatih Karagümrük dep-
lasmanında öne geçmesine rağmen 
skoru koruyamadı. Yeşil beyazlılar 
rakibi ile 1-1 berabere kaldı.

NDAO ESKI TAKIMINA 
KARŞI ATTI

 Konyaspor’un golü ilk yarıda 
45’te Ndao ile gelirken, Fatih Kara-
gümrük ise maçın son bölümünde 
dakikalar 85’i gösterirken Güven 
Yalçın ile beraberliği yakaladı. 
Konyaspor sahaya; Slowik, Ahmet 
Oğuz, Uğurcan Yazğılı, Hadebe, 
Guilherme, Soner Dikmen, Nzonzi, 
Ndao, Cicaldau, Moreno, Cikalleshi 
ile çıktı. Ev sahibi takım Fatih Kara-
gümrük ise, Sirigu, Nazım Sangare, 
Biraschi, Salih Dursun, Levent Mer-
can, Rohden, Kourbelis, Can Keleş, 
Eysseric, Güven Yalçın, Lasagna ile 
çıktı.

ILK YARI
Trendyol Süper Lig'in 30. haf-

tasındaki VavaCars Fatih Karagüm-
rük-TÜMOSAN Konyaspor maçının 
ilk yarısı konuk ekibin 1-0 üstünlü-
ğüyle sona erdi. 20. dakikada Eys-
seric'in pasında savunma arkasına 
sarkan Lasagna, ceza sahası içi 
sol çaprazından şut çekti. Kaleci 
Slowik, bu pozisyonda topu korne-
re çeldi. 37. dakikada Cicaldau'nun 
ceza sahası dışı sol çaprazından 
kullandığı serbest vuruşta Nzonzi, 
penaltı noktası civarından topa kafa 
vurdu. Meşin yuvarlak auta çıktı. 

43. dakikada Konyaspor öne geçti. 
Moreno'nun pasında savunma ar-
kasına sarkan Ndao, kaleciyle karşı 
karşıya kaldı. Ceza sahası içi sol 
çaprazından şut çeken Ndao, meşin 
yuvarlağı filelerle buluşturdu: 0-1. 
Karşılaşma, konuk ekibin 1-0 üs-
tünlüğüyle sona erdi.

IKINCI YARI
61. dakikada Eysseric'in ceza 

yayı gerisinden kullandığı serbest 
vuruşta Slowik, topu direk dibinde 
kurtardı. 74. dakikada Eysseric'in 
sağ taraftan kullandığı kornerde 
Bertolacci, arka direkte topa ka-
fayla vurdu. Meşin yuvarlak, kaleci 
Slowik'te kaldı. 76. dakikada Ci-
caldau'nun pasında topla buluşan 
Soner Dikmen, ceza sahası dışı sol 
çaprazından şutunu çekti. Kaleci 
Sirigu, meşin yuvarlağı iki hamle-
de kontrol etti. 85. dakikada Fatih 
Karagümrük beraberliği yakaladı. 
Bertolacci'nin ceza sahasına attığı 
uzun pasta Ahmet Oğuz, meşin yu-
varlağa müdahale etti. Dönen topu 
önünde bulan Mendes, altıpas çiz-
gisine doğru hareketlenen Güven 
Yalçın'a pasını aktardı. Güven Yal-
çın'ın vuruşunda meşin yuvarlak, 
filelerle buluştu: 1-1. 87. dakikada 
Nzonzi'nin ara pasında topla bulu-
şan Oğulcan Ülgün, ceza sahası içi 
sol çaprazından şutunu çekti. Meşin 
yuvarlak az farkla yandan auta gitti. 
Karşılaşma, 1-1 sona erdi.

HER PUAN DEĞERLI
TÜMOSAN Konyaspor'un teknik 

direktörü Fahrudin Ömerovic, ka-
zandıkları her puanın altın değerinde 
olduğunu söyledi. Fahrudin Ömero-
vic, Atatürk Olimpiyat Stadı'ndaki 
müsabakanın ardından basın men-
suplarına açıklamalarda bulundu. 
İki takımın da iyi oynamaya çalıştı-
ğını belirten Ömerovic, şu ifadeleri 
kullandı: "İyi bir maç oldu. İlk devre 
topa biraz daha fazla sahip olduk. 
Golü de bulduk. Son dakikalarda ye-
diğimiz golde şansızlık yaşadık. Son 
dakikalarda yediğimiz goller bize 
pahalıya patladı. Daha fazla puan 
alabilirdik. Takımın ayakta kalması 
önemli. İlk günden itibaren takımın 
irade gücü ve savaşması önemli. 
Futbolda hatalar olur. Uzatmalarda 
1-1'den sonra gol bulabilirdik. 1 
puan aldığımız için 'Mutluyuz.' di-
yemem ama yine de 1 puan değerli. 
Son 3 maçta 5 puan almak iyi. Daha 
fazla da olabilirdi. İyi oynamak veya 
kötü oynamak önemli değil. Önem-
li olan puan almak. Her puan altın 
değerinde. Geride kalan 8 maçımız 
var. Umarım yeterli puanı alırız ve 
sezonu kapatırız."

AZ POZISYON ÜRETTIK
VavaCars Fatih Karagümrük'ün 

teknik direktörü Tolunay Kafkas, 
milli arada zayıf oldukları konuları 
çalışacaklarını belirtti. Tolunay Kaf-
kas, müsabakanın ardından Atatürk 

Olimpiyat Stadı'nda basın mensup-
larına açıklamalarda bulundu. Topa 
daha fazla sahip olmalarına rağmen 
az pozisyon ürettiklerini belirten To-
lunay Kafkas, "9 tane korner kullan-
dık. Bu iyi bir sayı. Gol beklentisinin 
daha yüksek olması lazım. Kenar 
oyuncularımızın defans arkasına 
koşu yapmama özelliği var. Milli 
arada eksik olan konuların üzerine 
gideceğiz. Yaptığımız pres iyiydi. 
Daha da iyi olabilir. Eksiklerimizin 
üzerine gideceğiz ve sonuna kadar 
mücadelemize devam edeceğiz." 
ifadelerini kullandı.

Maçta başka gol olmayınca her 
iki takımda 1 puana razı oldu. Bu 
sonuçla Konyaspor puanını 33’e 
yükseltti. Fatih Karagümrük ise 30 
yaptı.
n SAMET AKTAŞ

Omerovic
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Gönüllerin Şehri olarak bi-
linen Konya 7’den 70’e ev 
sahipliği yapıyor. Dünya’nın 
ve Türkiye’nin dört bir tara-
fından ise Konya’ya eğitim 
amaçlı çok sayıda isim geliyor. 
Bangladeş’ten Konya’ya lise 
eğitimini Uluslararası Mevla-
na Anadolu İmam Hatip Lise-
si'nde almak için Konya’ya ge-
len Shukran Munir, Konya’da 
eğitim almaktan büyük mut-
luluk duyduğunu ifade etti. 
Öncelikle sizleri tanıyabilir 
miyiz?
Adım Shukran Munir. Bang-
ladeş'ten, nehirlerin ülkesin-
den, 5.413 kilometre uzak-
lıktaki Türkiye'ye eğitim 
amacıyla geldim. Uluslararası 
Mevlana Anadolu İmam Ha-
tip Lisesi'nde 11. sınıf öğren-
cisiyim.
Bangladeş’in dili nedir?
Bangalce diye bir dili vardır. 
Özel bir dilimiz var. İlginç 
olan benim dilimle Türkçe’nin 
alakası yok. Hatta bizim dili-
miz Hintçeye daha yakındır. 
Arapçayla da ilgisi yoktur. 
Çünkü biz Asya’nın tam öbür 
ucundayız.
 Konya’yı eğitim için tercih 
etmenizdeki sebep nedir? 
Konya ile ilgili görüşleriniz 
nelerdir?
Konya, Gönüllerin Şehri ola-
rak bilinen bu şehirde eğitim 
görmekten büyük mutluluk 
duyuyorum. Kalabalık bir 
ülkeden gelmiş biri olarak, 
Konya'nın sakin ve huzur-
lu atmosferini oldukça tak-
dir ediyorum. Ülkemdeyken 
Mevlana hakkında merakım 
vardı ve Türkiye'ye gelerek 
kendisinin kabrini ziyaret 
etme fırsatını bulduğum için 
buraya gelmeme vesile olan 
herkese minnettarım.

Konya’da eğitimini tamamla-
dıktan sonra ne gibi hedefle-
riniz var?
Eğitimimi tamamladıktan 
sonra üniversite eğitimimi 
bitirip İslam Ümmetinin ve 
kendi memleketimin hizme-
tine sunmak istiyorum. Üni-
versite eğitimimde odaklan-
mak istediğim alan bilgisayar 
mühendisliğidir. Yapay Zeka 
ile ilgilenmekten büyük keyif 
alıyor ve gelecekte bu alanda 
çalışmak istiyorum. İnşallah, 
kendi hedeflerimize ulaşır ve 

Yapay Zeka konusunda dün-
yaya olumlu bir katkı sağla-
rım.
 Ülkenizin kültürü ve yaşan-
tısı ile ilgili bilgi verir misi-
niz?
Yeşilliklerle çevrili, çeşitli 
meyvelerle dolu ve zengin bir 
kültüre sahip olan memleke-
timden bahsetmek isterim. 
Ana yemeğimiz genellikle 
pilav ve balıktır ve bahara-
tı seven bir milletiz. Günlük 
hayatta en az iki öğünde pilav 
tüketiriz. 148,460 kilometre-

karelik bir alanı kaplayan ve 
169,7 milyon nüfusa sahip 
olan Bangladeş, Türkiye'den 
daha kalabalıktır. Ülkemiz, 
dünya çapında tekstil alanın-
da öncü konumdadır ve bu 
sektörde birçok kişi istihdam 
edilmektedir.
Türkiye ile görüşleriniz ne-
lerdir?
Türkiye'ye ilk geldiğimde ül-
kenin gelişmiş olduğunu fark 
ettim. Türkiye'nin bu yönde 
ilerlemesi durumunda dünya-
nın en gelişmiş ülkelerinden 
biri olabileceğine inanıyorum. 
Ülkeye uyum sağlamak benim 
için zor olmadı çünkü kültürü 
ve dili bizimkilere benziyor. 
Türkiye'nin çeşitli yerlerini 
gezdim ve doğal güzellikleri-
ne hayran kaldım. Ayrıca ta-
rihi eserler de oldukça etkile-
yici. Türk halkının gerçekten 
misafirperver olduğunu biz-
zat deneyimledim.
 Ülkenizde Ramazan’da neler 
yapılıyor? Ne tür hazırlıklar 
yapılıyor?
Ülkemizde Ramazan ayında, 
sahur genellikle pilavla yapı-
lırken iftar için nohut tercih 
edilir. Çeşitli meyvelerden 
yapılan şerbetler yemeklere 
renk katar. İftar öncesinde 
birçok restoran iftar sofrala-
rını hazır hale getirir. Nohutla 
beraber ülkemize özgü bazı 
yemekler de sıklıkla tüketilir. 
Akşam namazını genellikle 
iftardan sonra kılarız; ancak 
bazıları iftarı açtıktan son-
ra namazlarını kılarlar. İftar 
sonrası insanlar genellikle 
sütlü çay içmeyi tercih eder-
ler ve ardından tatlılar yenir. 
Tatlılarımız genellikle sütle 
yapılmaktadır. Türkiye'de ge-
çirdiğim iki Ramazan boyunca 
ülkemi çok özledim.

Uluslararası Mevlana Anadolu İmam Hatip Lisesi 11. Sınıf öğrencisi Bangladeşli Shukran Munir Kon-
ya’da eğitim almaktan mutlu olduğunu ifade ederek Konya’nın sakinliğine ve huzuruna dikkat çekti 

Gönüllerin Şehri’nde 
olmaktan mutluyum

Muhammed Esad Çağla




